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ÇALIŞMA ARKADAŞI

ARIYORUZ!

Sahte Maskelere Dikkat !
Işte Aradaki Farklar

İstanbul’da maske üreti-
mi yapan Bülent Tanrıverdi,  
COVİD-19 ile birlikte haya-
tımıza dahil olan maskeleri 
satın alırken dikkat edilmesi 
gerekenleri anlattı. Tanrıver-
di özellikle merdiven altı atöl-
yelerde üretilen ve içerisinde 
“Meltblown” isimli kumaşın 
yer almadığı maskelerden 
uzak durulması gerektiğinin 
altını çizdi. n 6’DA

Delen ve Gümüşsoy 

Ailelerinin 
Mutlu Günü

Cumhuriyet Halk 
Partisi İstanbul 
Büyükşehir Beledi-
yesi ve Küçükçekme-
ce Belediye meclis 
üyesi, İş Adamı AAli 
Delen’in oğlu Ali 
Delen, Seher Gümüş-
soy ile dünya evine 
girdi. n SAYFA 2’DE

‘Fatih’ tablosunun
ön gösterimi yapıldı

İBB tarafından Londra'daki müzayedede
satın alınan Fatih Sultan Mehmet tablosunun

ön gösterimi yapıldı. n SAYFA 9’DA

Özkök: “Eğitimde esas
olan uzun vadeli bakmak
ve öğrenci odaklı olmak”

Pandemi döneminin 
özel eğitim kurumlarına 

etkisini konuştuğumuz 
Mektebim Kolejleri 

Genel Müdürü Servet 
Özkök, velilerin okul 

seçerken dikkat etmesi 
gereken hususlara da 

değindi. n 12’DE

“          ’ya Erişim ihtiyacını
belediyeler karşılamalı”
Pandemi döneminde sadece koronavirüsten değil EBA’ya girebilmek için internete ulaşmaya çalışırken de canımızdan oluyoruz. İnternet altyapı 
eksikliğine çözüm ararken yaşanılan kazalar, virüsten korunurken de ölmemize neden oluyor. İyi Parti Adana Milletvekili ve Türk Eğitim- SEN eski Ge-
nel Başkanı İsmail Koncuk “belediyeler taşın altına elini sokmalı” çağrısında bulundu. Bu haliyle  acı haberler almaya devam edeceğimizi de ekledi. 

 INTERNET IHTIYACI  ÖLDÜRÜYOR
Kahramanmaraş’ta edebiyat öğretmeni 

Aziz Serin internetle sıkıntı yaşadığı için çıktığı 
tepede kalp krizi geçirip vefat etmişti. Konya’da 
öğretmen anne- baba canlı ders verirken bebek-
leri balkondan düşerek ölmüştü. EBA uğruna 
üçüncü can kaybı da Esenyurt’ta yaşandı. Pan-
demi döneminde canımızı alan sadece korona-
virüs değil; internet ihtiyacı da öldürüyor. 

 DÖRDÜNCÜ KATTAN DÜŞTÜ
Esenyurt İncirtepe Mahallesinde yaşayan 

ilkokul öğrencisi 8 yaşındaki Çınar Mert inter-
net alt yapısında sorun olduğu için uzun süre 
EBA’yı kullanamadı. Babası Önder Mert kom-
şusundan rica etti ve internet hattı çekmek için 
çatıya çıktı.  Babasının peşinden çatıya çıkan 
küçük Çınar’da ayağının kayması ile dördüncü 
kattan aşağıya düşerek hayatını kaybetti. 

 “YENI HADISELER MEYDANA GELECEKTIR”
İyi Parti Adana Milletvekili ve Türk Eği-

tim –SEN  eski Genel Başkanı İsmail Koncuk, 
“internet sağlayıcılara her tarafa yatırım zorun-
luluğu getirilmeliydi” eleştirisinde bulundu. 
Esenyurt’ta bir yavrumuzun  talihsiz şekilde 
hayatını kaybetmesi, internet çekmediği için 
Kahramanmaraş’ta bir öğretmenimizin tepele-
re çıkarak kalp krizi geçirmesi EBA’ya erişmek 
için yaşanan üzücü hadiselerdir. Bu şekilde de-
vam ettiği takdirde üzüleceğimiz yeni hadiseler 
meydana gelecektir.” Dedi

 “MEB’IN BÜTÇESI YETERSIZ”
Milletvekili İsmail Koncuk; “Bakan Ziya 

Selçuk,  Milli Eğitim Bakanlığı’nın yatırım 
bütçesinin az olduğunu söyledi. Ben ilk kez 
buna şahit oluyorum.. Mansur Yavaş örneğinde 
olduğu gibi belediyeler elini taşın altına koy-

malı. Sadece büyükşehir belediyeleri değil ilçe 
belediyeleri de sürece dahil olmalı. İnternet ih-
tiyacı olanın internetini, bilgisayarı olmayana 
bilgisayar veya tabletini belediyeler sağlamalı. 
Erişim ihtiyacını belediyeler karşılamalı” dedi.   
n TAYFUN ERCAN- KENT YAŞAM

Çınar Mert

İsmail 
Koncuk

“Büyükçekmece’de Tarihi
Projeler Hayata Geçiyor”

Büyükçekmece’de, İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nce başlatılan hizmet 
atağı pek çok bölgede eş zamanlı olarak sürdürülürken, ilçe adeta bir şantiye 

görünümüne kavuştu. Belediye Başkanı Hasan Akgün, ‘’ Üvey evlat muamelesi 
gören, Büyükşehir Belediyesi’nin hizmetlerinden eşit bir şekilde yararlanama-

yan Büyükçekmece’de tarihi projeler hayata geçiyor’’ dedi. w 4’TE

Silivri ‘Bozok Parkı’na Görkemli Açılış
Silivri Belediye Başkanı 

Volkan Yılmaz’ın çocuklara, 
gençlere ve kadınlara verdiği 
önemin bir göstergesi olan 
park ve spor alanları Silivri’nin 
her mahallesine kazandırıl-
maya devam ediyor. Parkın 
açılış töreninde konuşan 
Başkan Volkan Yılmaz, “Siliv-
ri’nin her mahallesine sosyal 
yaşam alanları, spor sahaları 
ve parklar yapmaya devam 
ediyoruz” dedi. n 10’DA

İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
iştiraki Kiptaş, Pendik Yeşilce Aydos 
projesindeki 100 daireyi, riskli bina ve 
alanlarda oturanlar için satışa çıkarı-
yor. n SAYFA 8’DE

Riskli Yapılarda Oturanlara 

Özel Kampanya

Kiptaş Duyurdu! 

Geleceğin Sanatçıları
Küçükçekmece’de Yetişecek
Küçükçekmece Belediyesi Müzik Akademesi 
ilçe içerisinde müzik ile ilgilenen gençlere iyi 
bir eğitim sağlamak amacı ile Okan Üniversi-

tesi ile protokol imzaladı. n 6’DA

Başakşehir Hayvan
Hastanesi’nin temeli atıldı

Başakşehir Belediyesi,  sokak 
hayvanlarının tedavi, bakım ve 

barınma ihtiyaçlarının karşılana-
cağı Başakşehir Hayvan Hastanesi 

ve Geçici Bakımevi’nin temelini, 
4 Ekim Dünya Hayvanları Koruma 

Günü’nde törenle attı. n 6’DA
İstanbul’un Esenyurt’a bulunan 
Haramidere’ye yeniden bir ziyarette 
bulunan İstanbul Büyükşehir Belediye 
(İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, 23 
Haziran 2020’de yaşanan sel felaketiyle 
gündeme gelen deredeki taşmaların 
yılların ihmali... n 4’TE

Avcılar Belediye Başkanı Turan Hançerli, Maske Üretim Atölye-
si’nde kendi ürettikleri, işitme engellilerin rahat iletişim kurabil-
mesini sağlayan, ağız kısmı şeffaf maskelerden Çatalca CHP İlçe 
Başkanlığına hediye etti. İlçe Başkanı Mehmet Çoban, “Başkanı-
mız Turan Hançerli ve ekibine çok teşekkür ediyoruz... n 5’TE

Imamoğlu: “Esenyurt’ta
Alt Yapı Ihmal Edilmiş”

Mehmet Çoban: En Büyük 
Engel Sevgisizliktir



KENT GÜNÇEL02 5 Ekim 2020 Pazartesi

CHP İBB ve Küçükçekmece Bele-
diyesi meclis üyesi Ali Delen’in oğlu 
Ali Delen, Seher Gümüşsoy ile dünya 
evine girdi. Sosyal mesafe kurallarının 
uygulandığı düğün Avcılar Sahilde yer 
alan Revan Garden Düğün Davet Salo-
nunda gerçekleşti. Kır Düğünü olarak 
açık havada bahçede yapılan düğünde 
her masaya dezenfektan ve maskeler 
konuldu.
NİKÂHI AVCILAR BELEDİYE BAŞKANI 
TURAN HANÇERLİ KIYDI

Avcılar Belediye Başkanı Turan Hen-
çerli davetlilerin huzurunda Seher ve 
Aziz'in nikâhını kıydı. Çiftlerin Nikah 
şahitliklerini Küçükçekmece CHP İlçe 
Başkanı Turgay Özcan, Başakşehir CHP 
İlçe Başkanı Av. Deniz Bakır, Arnavut-
köy CHP İlçe Başkanı Özlem Kutbay, 
Küçükçekmece Belediyesi Özel Kalem 
Müdürü İlyas Dikici, Yusuf Kurt ve 
Pınar Tuna yaptı. Damat Aziz Delen'in 
Annesi Sevcan ve Babası Ali Delen, Ge-
lin Seher Gümüşsoy'un Annesi Senem 
ve Babası Bektaş Gümüşsoy’un mutlu-
lukları gözlerinden okundu.
ÇEBİ, GENÇ ÇİFTİ KUTLADI

Önceden planlanmış İl dışında bir 
toplantısı olduğu için düğüne katıla-
mayan Küçükçekmece Belediye Başkanı 

Kemal Çebi,  gönderdiği telgrafla davet-
lilere selamlarını iletti ve genç çiftleri 
kutlayarak mutluluklar diledi.

Tokat'lıların, CHP'lilerin, İş Adam-
larının ve STK temsilcilerinin buluş-
masına sahne olan düğünde Delen ve 
Gümüşsoy aile mensupları başta olmak 
üzere düğüne katılan her iki taraf akra-
ba ve dostları genç çiftlerin mutluluk-
larına ortak oldu. Pandemi dolayısı ile 
düğüne katılamayan dost ve akrabalar 
da tebrik telefonları, mesajlar, çelenk 
ve çiçekler ile genç çiftleri kutlayarak 
ailelerin mutluluklarına ortak oldular.    

Delen ve Gümüşsoy 
Ailelerinin Mutlu Günü
Cumhuriyet Halk Partisi İstanbul Büyükşehir Belediyesi ve Küçükçekme-
ce Belediye meclis üyesi, İş Adamı Ali Delen oğlu Aziz Delen’i evlendirdi.

TEŞEKKÜR

26.09.2020 Cumartesi günü oğlum Aziz Delen ve Geli-
nim Seher Gümüşsoy Delen'in gerçekleşen düğünümüze 
bizzat katılan, çiçek-çelenk gönderen, telgraf gönderen 

ve telefonla tebrik ederek mutluluğumuzu paylaşan başta 
Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanım Sayın Kemal 

Kılıçdaroğlu olmak üzere İstanbul İl Başkanımız Dr. Canan 
Kaftancıoğlu'na, İBB Başkanımız Ekrem İmamoğlu'na, Oğ-
lum ve Gelinimin nikâhını kıyan Avcılar Belediye Başkanı-
mız Sayın Turan Hançerli'ye, Cumhuriyet Halk Partisi MYK 
Üyelerimize, Milletvekillerimize, İlçe Başkanlarımıza, İlçe 
Belediye Başkanlarımıza, İBB ve İlçe Belediye Meclis üye-
lerimize, İl ve İlçe Yöneticilerimize, İş Adamlarımıza, STK 

Temsilcilerine, Dernek Başkanlarımıza, akraba ve arkadaş-
larıma, bütün davetlilerimize, nikah şahitlerimiz Küçük-
çekmece CHP İlçe Başkanı Turgay Özcan, Başakşehir CHP 
İlçe Başkanı Av. Deniz Bakır, Arnavutköy CHP İlçe Başkanı 
Özlem Kutbay, Küçükçekmece Belediyesi Özel Kalem Mü-

dürü İlyas Dikici, Yusuf Kurt ve Pınar Tuna’ya çok teşekkür 
ediyorum, saygılarımı sunuyorum.  

CHP İBB ve Küçükçekmece Belediye Meclis Üyesi, İş Adamı
 Ali DELEN

Yıldıray SARICAN
Şube 2: Ispartakule 
Patara Sitesi Yanı 
Bahçeşehir/ İST
Tel: 0212 648 000 49 - 
CEP: 0533 622 34 29

SARICAN İNŞAAT
NALBURİYE ve YAPI MALZEMELERİ SAN. Ve TİC. LTD. ŞTİ.

Tüm yapı 
malzemeleri 

bulunur toptan ve perakende,  Korniş - Su - Elektrik tadilat 
ve tamir işleri 

yapılır

www.wingscolor.com
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Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı’nın 2019 Yılı 
Denetim Raporu’nu hazırlayan Sayıştay,  ra-
poru Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne (TBMM) 
sundu. Sunulan raporun ardından ise İstanbul 
Boğazı'nda üç köprü ve bir arabalı feribotla 
beraber alternatif bir karayolu geçişi sağlamak 
amacıyla, Marmaray'ın 1,2 kilometre kadar 
güneyinde inşa edilen Avrasya tüneli hakkında 
tartışmalar başlamış oldu. Raporda yap-iş-
let-devret modeliyle yapılan Avrasya Tüneli’ne 
ilişkin verilen garantilerin bakanlık tarafından 
hatalı muhasebeleştirildiği ortaya çıktı.
KAYITLARA ALINMADI

Sayıştayın verdiği raporda bakanlık ta-
rafından verilen talep garantilerinin tam, 
doğru ve gerçeğe uygun bir şekilde muhasebe 
kayıtlarına alınmadığı tespit edildi. Sayıştay 
raporunda, “Bildirim formunda yer alan tah-
minlerde 2026 yılından itibaren garanti edilen 
araç sayısına ulaşılacağı ve 2019-2025 dönemi 
için toplam 963 milyon 167 bin 225 TL garanti 
ödemesinin yapılacağı öngörüldüğü halde söz 

konusu tahminlerin muhasebe kayıtlarına 
alınmadığı görülmüştür” tespiti yer aldı. Ba-
kanlığın mali tablolarında “Verilen Garantiler 
Hesabı” başlığında kayıtlı olan tutarların ise 
toplam 31 milyon 27 bin TL olarak görüldüğü 
bildirildi. Söz konusu yanlışın düzeltilmesi-
ni talep eden Sayıştay ayrıca tünelden kaçak 
geçişlerle ilgili sorumluluğu yerine getirmeyen 
bakanlığın, 2019 yılında 10 milyon TL’nin üze-
rinde ek garanti ödemesi yaptığını bildirdi.
25 MİLYON ARAÇ GARANTİ EDİLMİŞ

Ayrıca raporda, “Avrasya Tüneli projesi-
ne ilişkin Uygulama Sözleşmesi’nin ‘Garanti 
Edilen Araç Sayısı’ başlıklı 23. maddesinde, 
idarece görevli şirkete işletme döneminin ilk 
yılında çift yönde yıllık 25 milyon araç geçiş 
garantisi verildiği ve bu sayının takip eden yıl-
larda yüzde 0.5 artış katsayısı ile hesaplanacağı 
düzenlenmiştir” denildi.
‘’HANİ MALİYET KAMUYA YÜKLENMEYEKCEKTİ?’’

 Ulaştırma Bakanlığı'nın Avrasya Tü-

neli'ne ilişkin verilen gelir garantilerinin 
boyutunu saklama girişiminde bulunduğu-
na dikkat çeken CHP Genel Başkan Yardım-
cısı Ahmet Akın, şöyle konuştu: "Ulaştırma 
Bakanlığı söz konusu muhasebe güncel-
lemesini 2019’da değil de Mayıs 2020’de 
yapınca takke düşmüş kel görünmüştür. 
Avrasya Tüneli için verilen gelir garantisi 
kapsamında 2025 sonuna kadar hazinenin 
yapacağı ödemenin 963 milyon TL olarak 
Bakanlık tarafından tahmin edildiği ortaya 
çıkmıştır. 2017-2018’de ödenmiş olan 278 
milyon TL garanti ödemesine 2019-2025 
dönemi için yapılan 963 milyon TL garanti 
ödemesi de eklenince; KÖİ modeli ile yapı-
lan ulaştırma projelerinde verilen garantiyi 
en çok karşılayan proje olan Avrasya Tüne-
li’nin bile kamuya ekstradan 1,25 milyar 
TL maliyet getireceği ortaya çıkmaktadır. 
Hani, KÖİ’lerdeki temel vaat kamuya mali-
yetin yüklenmemesiydi?" 

n Kent Yaşam Haber Merkezi

Suriyeli çocukları ailelerinden kiralaya-
rak İstanbul içerisinde dilendiren bir şebe-
ke yapılan operasyon sonucu çökertildi.

İstanbul’da dilenen Suriyeli çocukları 
takip eden İstanbul Çocuk Şube Müdürlü-
ğü ekipleri, çocukların bir çete tarafından 
organize edilerek, dilendirildiğini fark etti. 
Suriye’den yasa dışı yollarla İstanbul’a ge-

tirilen ve farklı adreslerde zorla alıkonulan 
çocuklar için polis ekipleri harekete geçti.  
“Suç İşlemek Amacıyla Örgüt Kurma ve İn-
san Ticareti” suçu kapsamında yürütülün 
çalışmada Sultangazi'de 9 adrese operasyon 
düzenlendi.
68 ÇOCUK KURTARILDI

Operasyonda 24 şüpheli yakalanırken, 

68 mağdur çocuk kurtarıldı. Adreslerde 
yapılan aramalarda 250 bin lira, 100 dolar, 
228 bin 500 Suriye lirası ve çok sayıda ma-
deni para ele geçirildi. Özellikle üst geçit 
ve meydanlarda dilendirilen çocukların, 
Suriyeli bir çete tarafından Suriye'deki aile-
lerinden kiralandıkları iddia edildi.

Kent Yaşam Haber Merkezi

Erişim ihtiyacını 
belediyeler
karşılamalı
Pandemi döneminde sadece koronavirüsten değil EBA’ya girebilmek için internete ulaş-
maya çalışırken de canımızdan oluyoruz. İnternet altyapı eksikliğine çözüm ararken yaşa-
nılan kazalar virüsten korunurken de ölmemize neden oluyor. İyi Parti Adana Milletvekili 
ve Türk Eğitim- SEN eski Genel Başkanı İsmail Koncuk “belediyeler taşın altına elini sok-
malı” çağrısında bulundu. Bu haliyle  acı haberler almaya devam edeceğimizi de ekledi. 

Kahramanmaraş’ta edebiyat öğretmeni Aziz 
Serin internetle sıkıntı yaşadığı için çıktığı tepede 
kalp krizi geçirip vefat etmişti. Konya’da öğretmen 
anne- baba canlı ders verirken bebekleri balkondan 
düşerek ölmüştü. EBA uğruna üçüncü can kaybı 
da Esenyurt’ta yaşandı. Pandemi döneminde 
canımızı alan sadece koronavirüs değil; internet 
ihtiyacı da öldürüyor. 

Esenyurt İncirtepe Mahallesinde yaşayan 
ilkokul öğrencisi 8 yaşındaki Çınar Mert internet 
alt yapısında sorun olduğu için uzun süre EBA’yı 
kullanamadı. Mert Ailesi  sorun çözülene kadar 
komşularının internetini kullanmak istedi. Baba 
Önder Mert komşusundan rica etti ve internet 
hattı çekmek için çatıya çıktı.  Babasının peşinden 
çatıya çıkan küçük Çınar’da ayağının kayması 
ile dördüncü kattan aşağıya düşerek hayatını 
kaybetti. 
“ DERSLERDEN GERİ KALDIĞINI SÖYLEDİ” 

İmkanlarını zorlayarak uzaktan eğitim için bil-
gisayar alan Baba Önder Mert, “İnterneti devletin 
vermeyişinden dolayı, bizim de kendi internetimiz 
olmayışından dolayı kısa süreliğine komşudan in-
terneti çekmek için çatıya çıktım. Çünkü ‘Alt yapı 
sorunu olduğu internetin on gün sonra kurulaca-
ğını’ söylediler. Oğlum derslerden geri kaldığını 
söyledi. Çok ısrar etti. Komşu ile konuştum çatıya 
çıktım, o da arkamdan gelmiş tabii daha sekiz ya-
şında bir çocuk. Ben uğraşırken o da havalandırma 

boşluğuna düşüyor” sözleriyle olayı anlattı. 
Çınar’ın 8 yaşında ve 3’üncü sınıf öğrencisi ol-

duğunu anlatan iki çocuk babası Önder Mert şöyle 
devam etti:  “EBA başımızı yedi. Günlerdir EBA ile 
uğraşıyorduk. Olmadı, çocuğumuzun hayatına 
mal oldu. Oğlum gitti. Eylül’ün 9’unda doğum 
gününü kutladık. Oğlum cep telefonundan iki üç 
gün girdi ama interneti yetiştiremediğimiz için 
giremedi. İnternetimiz bitti. Her şeyden kısarak 
bilgisayar almıştık. O gün gelmişti. Oğlum o bilgi-
sayarın kapağını bile açamadı. Olan çocuğumuza 
oldu. Oğlumu ne EBA geri getirebilir ne başka 
bir şey. Başka canlar yanmasın. İnternet ücretsiz 
verilsin. Eğitim hani bedavaydı, herkese eşitti. 
Sözde bedavaydı.” 
KONCUK “YENİ HADİSELER MEYDANA GELECEKTİR.”

İyi Parti Adana Milletvekili ve Türk Eğitim –
SEN  eski Genel Başkanı İsmail Koncuk, eğitimin 

en temel ilkesinin eşitlik olduğunu söyleyerek; “ 
Sadece Milli Eğitim Bakanlığı’nın sistem kurması 
ile tüm öğrencilere ulaşmak mümkün değildir.  
Pandeminin bir anda bastırması ile hazırlıksız 
olunması normaldi. Fakat üzerinden 6 ay geçti. 
Hala hazırlanamamışsınız. İnternet sağlayıcılar 
normal şartlarda karlılık hesabı ile yatırım yapar. 
Pandemi döneminde her tarafa yatırım yapılması 
zorunluluğu getirilmeliydi. 
Esenyurt’ta bir yavrumuzun  
talihsiz şekilde hayatını kaybet-
mesi, internet çekmediği için 
Kahramanmaraş’ta bir öğret-
menimizin tepelere çıkarak kalp 
krizi geçirmesi EBA’ya erişmek 
için yaşanan üzücü hadiselerdir. 
Bu şekilde devam ettiği takdirde 
üzüleceğimiz yeni hadiseler 
meydana gelecektir.” Dedi. 
İŞİN DİĞER AYAĞI ERİŞİM

EBA’nın  genel anlamıyla iyi hazırlanmış bir 
program olduğunu söyleyen Koncuk; “Öğret-
menlerimizin büyük gayreti var. Canlı yayınlarda 
eğitim verebilmek için bilgisayar başından ayrı-
lamıyorlar. Fakat sistem kurmak yeterli değil. Bu 
işin eğitim kadar önemli olan diğer ayağı erişim-
dir.  İnternet sağlayıcısı firmalar acil olarak altyapı 
yatırımı yapmalı. Önümüzdeki 6 ay içerisinde 
eksiklikler giderilmeli. Erişim nedeniyle eğitim  

konusunda fırsat eşitsizliği söz konusu.  Şuanda 
1-1,5 milyon öğrenci eğitim hakkından yararla-
namıyor. İnternet yok, bilgisayar yok, tablet yok.” 
ifadelerini kullandı. 
MEB’İN BÜTÇESİ YETERSİZ

Eğitimin bir seferberlik meselesi olduğunun 
altını çizen Koncuk; “Bakan Ziya Selçuk,  Milli 

Eğitim Bakanlığı’nın yatırım büt-
çesinin az olduğunu söyledi. Ben 
ilk kez buna şahit oluyorum. Ciddi 
bir ek bütçe oluşturulması lazım. 
6 ayı boş geçirdik. Mansur Yavaş 
örneğinde olduğu gibi belediyeler 
elini taşın altına koymalı. Sadece 
büyükşehir belediyeleri değil ilçe 
belediyeleri de sürece dahil olmalı. 
İnternet ihtiyacı olanın interneti-
ni, bilgisayarı olmayana bilgisayar 

veya tabletini belediyeler sağlamalı. Erişim ihtiya-
cını belediyeler karşılamalı. Belediyeler bu soruna 
el atmazsa, kendi çözümlerini üretmeye çalışan 
vatandaşlarımızdan canımızı acıtan haberler 
almaya devam ederiz. 

Mansur Yavaş Ankara’da köy okullarında 
internet kurmak için bir adım attı. Ülkenin 
başkentinde öğrenciler eğitim hakkına erişemiyor 
ki böyle bir çalışma yapılıyor. Benim memleketim 
Adana’da pek çok köyde internetin sağlıklı çalış-
madığını biliyorum.” Şeklinde konuştu 

Suriye’den Çocuk Kiralayıp, İstanbul'da Dilendirdiler

Avrasya Tüneli’nde neler oldu?
Sayıştay’ın raporuna göre yap-işlet-devret modeli ile yapılan Avrasya Tüneli’nin bakanlık tarafından hatalı muhasebeleştirildiği ortaya 
çıktı. 2026’ya kadar yapılacak 963 milyon TL tutarındaki geçiş garantisi ödemesi muhasebe kayıtlarında 31.2 milyon olarak gösterilmiş.
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Ermeni guldurların Azerbaycan’a saldırısı 
öyle bir planlı iştir ki…

Öyle bir sinsi projedir ki…
Tam da silaha tek mermi konan bir RUS 

RULETİ gibidir!
Aslında o tek merminin hedefi belli…
O mermiyi o namluya koyanların bir son-

raki hesapları bellidir!
O mermi, öyle kime denk gelirse dönüp 

duran cinsten değil…
O merminin varacağı adres öyle bellidir ki 

Rus Rus…
Bunu bilmekte ne var?
Dünyada o gün olup da bugün yaşayanlar, 

hiç yakın geçmişi unutur mu?
O geçmişte Bakü’ye bir kalleş Rus saldırısı 

vardır;Bu saldırıyı 
canını ortaya koyarak 
püskürten onurlu bir 
Azerbaycan Halkı var-
dır; Yıl 20 Ocak 1990.

O geçmişte 
Karabağ’da (Hocalı) 
yüzlerce Azerbaycan 
Türkü’nü vahşice 
öldüren bir Rus des-
tekli Ermeni katliamı 
vardır: Yıl 25-26 Şubat 
1992.

Elbette ki,kalleş 
Rus’un desteğiyle Er-
meniguldurların yaptığı 
bu dayanılmaz vahşete seyirci 
kalan, bir de duyarsız dünya insanlığı 
vardır!

O günden bugüne…
Acı gerçek şu ki, artık Azerbaycan yalnız… 
Artık Azerbaycan’ın kardeşi olan ülkelerin 

de desteği eksik…
Sadece uzaktan kınama… Ve de baştan 

sona nice yanlışlarla dolu!..
Bu yanlışların neler neler olduğunu, yurt-

ta ve cihanda bilmeyen kalmadı elbette!
Özeleştirinin zamanı, şimdi değil de ne 

zamandır acaba? 
Ermeni lideriyle tayfasınıülkemize davet 

edip, onları şımartmaktan tutun…
Yanlış Suriye siyasetiyle Rusları dibimize 

kadar sokmaya…
En pahalı enerjiyi bize satan Ruslara…
‘Olmaz böyle şey!..’ Diyeceğimize…
Daha daha enerji anlaşması yaparak…
Tam da göbekten bağlanmaya kadar yan-

lışları oldu Türkiye’nin!
Yoksulu çok olan ülkemizin: 
Ruslara Milyar Dolarlar vererek satın 

aldığı…
Ama bir kenara kaldırdığı o silahlar vardı!
Ruslardan mal ithal ettik; Hem de çok 

çok…
Ama Ruslara mal ihraç ederkenhem de az 

az…
Önümüze bir yığın engel koydular RUS 

RUS…
Daha nice akıl almaz yanlış ve tutarsız 

işlerimiz var; Ne var ki buraya sığmaz!
Oysa Türkiye, son 30 yılda Rusların 

Azerbaycan’a karşı olan kalleşliğini yakından 
biliyor, Rusların Ermeni sınırında bekçilik 
yaptığını…

Rusların Ermeni arazisine silah depoladı-
ğını çok iyi biliyordu!

Tüm bu bilinenlerden sonra, ortaya konan 
siyasetleri anlayan varsa beri gelsin!

Anlayan varsa, bu yapılanların Azerbay-
can’ı nasıl da zora soktuğunu tam da bugün 
dillendirsin!

Dillendirsin ki, bir tarihi özeleştiriye gerek 
duyulsun elbette!

Çünkü bugün, RUS RULETİ yine iş başın-
da!

Çünkü bugün, yine o dönüp duran mermi-
nin hedefinde Azerbaycan vardır!

Bu günlerde, Azerbaycan’ın Ermenileri 
zora sokmasına önce seyirci kalan RUS…

Sonra öyle bir devreye girecek ki!..
Nasıl girmez? Hiç 28 yıl önce kendi deste-

ğiyle aldığı Karabağ’ı Azerbaycan’a bırakır mı 
RUS?

O günlerde kucaklayıp Karabağ’a soktuğu 
Ermeni guldurları, bugün niye yere atsın ki?..

Geçmişte neyse O RUS… Bugünde odur!
Çünkü O RUS BU RUS…
Yeter ki, dünya gözünü açsın!
Yeter ki, Türkiye gözünü açsın!
Türkiye, hem gözünü açmalı…
Hem de geçmişten bugüne kadar yaptığı… 
Tüm yanlış siyasal sayfaları artık kapat-

malıdır!
Çünkü o yanlış siyasal sayfalarda: 
Sürekli olarak yurtta ve cihanda kaybede-

rekyalnızlaşan bir Türkiye var!
Çünkü o yanlış siyasal sayfalarda:
Yurtta ve cihanda haklı davasında hep 

yalnız kalan, bir de kardeş Azerbaycan vardır!
DERS ALMALI DERS!
Bu RUS rüzgârlı Ermeni gulduru saldırısı:
Önce yurtta bizi birbirimize bağlamalı!
Sonra da dünya Türklerini…
YETER ARTIK!
TÜRK’Ü TÜRK’E… MÜSLÜMAN’I MÜSLÜ-

MAN’A UZAK TUTANLARA YETER ARTIK!
SINIRLARIMIZLA MEZHEPLERİMİZ BA-

HANE EDEREK, BİZİ BİZDEN KOPARANLARA 
YETER ARTIK!

Bu ayrıştıran sinsi işi, yüz yıllardan beri 
yürüten Batı emperyalizmiyle…

En güvenilmez ‘RUS RULETİ’NE yeter artık!

AZERBAYCAN  
VE RUS RULETİ

Hasan 
TUFAN

GERÇEKLER

tufanmedya@gmail.com

ZAYİ
İstanbul üniversitesi 

Formasyon belgemi kaybettim 
hükümsüzdür.

Kahraman Sonğur

Küçükçekmece Kaymakamlığı 
ilçe tarıma kayıtlı belgem 
kayboldu hükümsüzdür.

 Ekrem Alan

İstanbul’un Esenyurt’a bulunan Haramidere’ye yeniden bir ziyarette bulunan İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, 23 Haziran 2020’de yaşanan sel felaketiyle gündeme gelen deredeki taşmaların yılların ihmali olduğunu vurgulayarak, 
“Birçok altyapı ihmalinin olduğunu biliyoruz Esenyurt’ta. Bütün bunları aşmak için de burada yatırımlarımıza devam edeceğiz” dedi.

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, kentin en yoğun nüfuslu ilçesi 
Esenyurt’ta incelemelerde bulundu. İmamoğlu’na 
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, 
İSKİ Genel Müdürü Raif Mermutlu ve İBB üst yöne-
timi eşlik etti. İmamoğlu ve beraberindeki heyet, 
sırasıyla Saadetdere İSKİ Alanı Park Yapımı, Adile 
Naşit Bulvarı Otopark İnşaatı, Haramidere Dere 
Islahı, Esenyurt Devlet Hastanesi Kavşağı Ulaşım 
Planlama ve Haramidere-Kıraç İmar Yolu İnşaatı 
Fen İşleri projelerini gezdi.
‘’ÇÖZÜM BİZDE’’

Geziyle ilgili değerlendirmesini, son olarak 23 
Haziran 2020’de yaşanan sel felaketiyle günde-
me gelen Haramidere üzerindeki köprüde yapan 
İmamoğlu, şunları söyledi:“Esenyurt ilçemizde, 
muhtelif noktalardaki hem altyapı hem üstyapı 
şantiyelerimizi geziyoruz. En kritik noktalardan 
birindeyiz. Zira buradaki selde yaşanan travmayı 
hepimiz biliyoruz. Farklı milliyetten bir misafiri-
miz de hayatını kaybetmişti. Bunun yaşanmaması 
adına İSKİ yoğun bir çalışma içerisinde. Burada 
yapılan hem yeni hatlar hem dere yatağının 
genişletilmesi, inşallah buradaki sorunu kalıcı 
olarak çözecek. Ama ne yazık ki çözüm burada 
bitmiyor; devamı var. Ara yollar, kollar… Birçok 
altyapı ihmalinin olduğunu biliyoruz Esenyurt’ta. 
Bütün bunları aşmak için de burada yatırımlarımı-
za devam edeceğiz. Öncelikli alanları belediyemizle 
konuşuyoruz. Her belediyede olduğu gibi, Esenyurt 
Belediye’mizle beraber, koordineli iş üretme çabası 
içindeyiz. Ne yazık ki, İstanbul’un en yoğun göç 
alan, en yoğun nüfusunun var olduğu ve aynı 
şekilde de artmaya devam ettiği Esenyurt ilçemi-
ze, başta altyapı olmak üzere, birçok konuda hızlı 
yatırımlar, hızlı tedbirler almak zorunluluğumuz 
var. Bu, ne yazık ki, yılların ihmali; başta imar 
yoğunlukları yaratmak olmak üzere ve buna dönük 
altyapıyı olgunlaştırmamak kavramı üzerinde. 
Ama bu yıllar boyu oluşan ihmaller, yıllar boyu 
yapılan/yapılmayan doğru işler, eksik işler bugüne 
geldi. Ama artık çözüm bizde. Çalışacağız. Allah’ın 
izniyle, çok hızlı bir şekilde birçok konuyu çözüme 
kavuşturacağız’’ dedi.

n Kent Yaşam Haber Merkezi

Kültür ve Turizm Bakanlığı 
işbirliğiyle; Tarihi Kentler Bir-
liği’nin düzenlediği 2019 yılı 
Tarihi ve Kültürel Mirası 
Koruma Proje ve Uygu-
lamalarını Özendirme 
Yarışması sonuçları 
internet ortamında 
gerçekleştirilen jüri 
toplantısıyla belirlendi. 
39 Belediyenin 67 proje 
ile başvurduğu yarışmada 
Çatalca Belediyesi Proje Ödü-
lünü kazandı.

Belediye Başkanı Mesut 
Üner’in önem verdiği 4 projeler-

den olan “Tarihi Kaleiçi Surları 
Restorasyon Projesi, Karacaköy 

Mahallesi Taşmektep Restoras-
yon Projesi, Kaleiçi Mahal-

lesi Maliye Lojmanı Uygu-
lama Projesi ve Topuklu 
Çeşmesi Restorasyon 
Projesi” Tarihi Kent-
ler Birliği tarafından 
düzenlenen Tarihi ve 

Kültürel Mirası Koruma 
Proje ve Uygulamalarını 

Özendirme Yarışması’nda 
Proje Ödülünün sahibi oldu.

Belediyemiz Plan ve Pro-
je Müdürlüğü koordinesinde 
hazırlanan ve Jüri Üyelerince 
ödül alan projelerin; Kale 
içinde aynı alanda bulunan 
çalışmaların bütüncül bir 
senaryo oluşturması ve farklı 
karakterde yapılarda yürüttüğü 
çalışmalarında farklı kullanım-
lara yönelik etkileşimi ön plana 
çıkaracağı belirtilirken, düzen-
lenen ödül töreninde belediye-
nin ödülü, Başkan Yardımcısı 

İkram Kaya ve AK Parti Meclis 
Üyesi Turhan Uçar tarafından 
alındı.
ÇATALCA’MIZ ADINA GURUR 
DUYUYORUZ

Başkanı Mesut Üner “Ça-
talca’mızın tarihi ve kültürel 
değerlerini ön plana çıkarmak, 
İlçemizi tarihi dokusu bozulma-
dan gelecek nesillere aktarmak 
amacıyla yaptığımız projelerden 
4 tanesinin yer aldığı çalışma-
mız ile Tarihi Kentler Birliği’n-
den bu anlamlı ödülü almaktan 
mutluluk ve gurur duyuyoruz. 
M.Ö 2000 yıllarına dayanan 
tarihsel ve kültürel zenginliği-
mizle bu ödül Çatalca’mız adına 
gurur vericidir. Devam eden 
projelerimizin tamamlanması, 
yenilerinin hayata geçirilmesi 
için çalışmaya devam ediyoruz. 
Ödüllü projelerimizin uygu-
lamasını da başlatmış bulun-
maktayız. Çatalca’mıza hayırlı 
olsun” dedi. Senay GÜNCAVAR 
BADUR-Kent Yaşam

İmamoğlu: “Esenyurt’ta
Alt Yapı İhmal Edilmiş”

“Büyükçekmece’de Tarihi
Projeler Hayata Geçiyor”

Büyükçekmece’de, İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi’nce 
başlatılan hizmet atağı pek 
çok bölgede eş zamanlı olarak 
sürdürülürken, ilçe adeta bir 
şantiye görünümüne kavuştu. 
Belediye Başkanı Hasan Akgün, 
‘’ Üvey evlat muamelesi gören, 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
hizmetlerinden eşit bir 
şekilde yararlanamayan 
Büyükçekmece’de tarihi 
projeler hayata geçiyor’’ 
dedi.

İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi, Büyükçekme-
ce Belediyesi, İSKİ Genel 
Müdürlüğü ile Yol Bakım 
ve Altyapı Koordinasyon Daire 
Başkanlığı’nca Büyükçekmece 
genelinde sürdürülen çalışmalar, 
kentin artan nüfus yapısına göre 
projelendirilen geleceğe dönük 
altyapı ve ulaşım gibi önemli 
sorunların çözümüne yönelik 
olarak devam ediyor.
İSKİ’DEN DEV PROJELER

İSKİ’nin Büyükçekmece’de 
sürdürdüğü en önemli çalışma-
larından biri depreme daya-
nıklı kollektörlerin döşenmesi. 
Kordonboyu’nda 3 ayrı noktadan 
başlatılan depreme dayanıklı 
kollektör hattı yenileme çalış-
ması tüm hızıyla devam ediyor. 
Ayrıca Mimaroba – Sinanoba atık 
su ve yağmur suyu hattı, Türko-
ba mahallesi atık su ve yağmur 
suyu hattı çalışması, Güzeltepe 
Caddesi’nden itibaren başlatılan 

içme suyu hattı çalışması ve Ah-
lat deresi ıslah çalışması İSKİ’nin 
Büyükçekmece’de başlattığı 
çalışmalar arasında yerini alıyor. 
Ayrıca Kemerdere - Serinpınar 
atık su ve yağmur suyu hattı 
çalışmasına da önümüzdeki gün-

lerde başlanacağı açıklandı.
YOLLAR GENİŞLİYOR

İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi Yol Bakım ve Altyapı Koor-
dinasyon Daire Başkanlığı ve 
Büyükçekmece Belediyesi’nin 
birlikte sürdürdüğü yol çalış-
maları sayesinde ilçe genelinde 
modern ve geniş yollara kavuşu-
yor. Bu çalışmalar Güzelbahçe 
Caddesi’nin asfaltlama çalışma-
sı, geçmiş dönemlerde yapıla-
mayan ve 7 yıldır bölge halkının 
çilesi haline dönüşen Pınartepe 
Mahallesi, Atatürk Caddesi yol 
genişletme ve kaldırım çalışma-
sı, yine geçmiş dönem İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi yönetimi 
tarafından yarım bırakılan Yeni 
Çakmaklı yolu (Behçet Kemal 

Çağlar Caddesi), Çakmaklı Ma-
hallesi, Hasat Sokak asfaltlama 
çalışması, Güzelce Mahallesi, 
Yoğurthane Caddesi’nin asfalt ve 
kaldırım çalışmaları, Mimaroba 
– Sinanoba bağlantı yolları.
‘’UZUN YILLAR ÜVET EVLAT 
MUAMELESİ GÖRDÜK’’

İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi, Büyükçekmece Beledi-

yesi, Yol Bakım ve Altyapı 
Koordinasyon Daire Baş-
kanlığı ve İSKİ tarafından 
koordineli olarak yürütü-
len atıksu ve yağmur suyu 

kanalı, içme suyu hattı, yol 
genişletme, yenileme, asfalt-

lama, kaldırım, tretuvar, peyzaj 
ve aydınlatma gibi çalışmaları 
sık sık yerinde inceleyen Büyük-
çekmece Belediye Başkanı Dr. 
Hasan Akgün, “Uzun zamandır 
üvey evlat muamelesi gören, 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
hizmetlerinden eşit bir şekilde 
yararlanamayan Büyükçek-
mece’de tarihi projeler hayata 
geçiyor. Şehrimizin geleceğini 
şekillendirecek bu projeleri 
Büyükçekmece’mize kazandıran 
Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Sayın Ekrem İmamoğlu’na, İSKİ 
Genel Müdürlüğü’ne, Yol Bakım 
ve Altyapı Koordinasyon Daire 
Başkanlığı’na ve emeği geçen 
herkese Büyükçekmece ailem ve 
şahsım adına çok teşekkür ediyo-
rum” dedi.

n Kent Yaşam Haber Merkezi

Tarihi Kentler 
Birliğinden Çatalca 
Belediyesine Ödül
Tarihi Kentler Birliği tarafından 
düzenlenen Tarihi ve Kültürel Mirası 
Koruma Proje ve Uygulamalarını Özen-
dirme Yarışması’nda Çatalca Belediye-
si 4 projesiyle ödüle layık görüldü.
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Zeytinburnu Balıklı Rum Hastane-
sinin bahçesinde tatlı bir tesadüf;

Saçlarını ensesinde toplamıştı. 
Tamamı beyaz, seyrekçe ve dalgalı... 
Yüzünde tarifi imkânsız şeyleri yaşa-
dığının kanıtı derin çizgiler. Gözleri 
gırileşmiş. Oysa vakti zamanında ne 
kadar parlak ne kadar ışık doluydu 
kim bilir. Nasıl dalgın, nasıl sakin , 
nasıl sesiz bir yaşlı teyze duruyordu 
karşımda. Oturduğu bank olmasaydı 
keşke. Güneş vuran yüzüne bir şem-
siye olsaydı. Esen 
rüzgarın değdiği 
omuzlarında 
bir şal olsaydı. 
Ayakları betona 
değil bir halıya 
bassaydı. Yanın-
da tanımadığı 
insanlar değil , 
çocukları torunları 
otursaydı...

Uzaktan bir 
süre izledim 
onu. Eline eski rengi 
solmuş bir havlu vermişler. O 
kadar kirlenmiş, o kadar eskimişki 
bırakın elinize almayı , bir yeri silmek 
için bile kullanmazsınız. Takip ettim 
ne yapıyor  diye. Özenle katladı havlu-
yu. Sonra açtı. Köşelerini bir uçtan bir 
uca getirdi. Ölçtü elleriyle,  gözleriyle . 
Tekrar katladı , tekrar açtı... 

Yanına gittim . 
Kolay gelsin teyzem ne yapıyorsun 

dedim.
“Kuzum yetiştirmeye çalışıyorum. 

Bunun bitmesi lazım akşama “ dedi.
Ne dikiyorsun dedim.
“Gelinlik “dedi.
Peki nasıl olacak bu gelinlik de-

dim.
Heryeri dantel olacak ,asillikten, 

değerden ve kıymetten. Beli ince 
olacak zarafetten. Uzuuun bir kuyru-
ğu olacak , ömür boyu süren, duvağı 
sessiz olacak tülden...

Sesim kesildi. 
Peki kime bu gelinlik dedim. Göz-

lerini elindeki havludan çekip yüzüme 
baktı. Gülümsüyordu. Elindekinin 
gelinlik olmadığını bilir gibi. Söy-
lediklerinin daha fazlasını susmuş 
söylememiş , gizlemiş gibi. Sanki yeri 
orası değilmiş gibi...

“Benden başka herkese” dedi.
İhtiyarhanenin bütün bahçesi 

ve pencere kenarları sardunyalarla 
doluydu. O güzel bahçenin tam orta-
sında şadırvanlı bir havuz vardı . Fakat 
etrafını tel örgülerle kaptmışlardı. 
Sanırım hastalar kendisine zarar ver-
mesin diye tedbir amaçlı kapatılmıştı. 
Etrafından dolanıp merdivende bekle-
yen görevli bayanın yanına gittim. Bu 
iki katlı sevimli binanın geniş pence-
relerinden  kim bilir kimler bakıyordu. 
Burada yapayalnız gün doldurmaktan 
başka neyi  bekliyorlardı...Gelen , gi-
den onları gören yakınları var mıydı?

Görevliye teyzeyi sordum. 
Terziymiş. 
Hiç evlenmemiş. 
Kimsesiz.
Alzheimer ‘dan başka rahatsızlığı 

yokmuş. 
Uzaktan tekrar baktığımda , hâlâ 

elindeki havluyu ölçüyordu teyzem. 
Hiç giyemediği fakat anlamını her-
kesten çok bildiği gelinliği başkalarına 
yetiştiriyordu...

Bugün dünya yaşlılar günüydü. 
Başımıza geleceğini bildiğimiz , adım 
adım yaklaştığımız, yaşlılık halini 
düşünmemiz ve onları anlamamız 
dileği ile...

GELİNLİK

Evrim
TOK

İYİ’den

Çevreci ve yaşanabilir bir kent için 
Kartal  Belediye Başkanı Gökhan Yüksel’in 
öncülüğünde çalışmalarının aralıksız 
sürdüren Kartal Belediyesi Park ve Bah-
çeler Müdürlüğü, ekiplerin park sayısını 
artırmaya, mevcut parkların sulanması, 
yenilenmesi, bakım ve onarımına yönelik 
hizmetleri ile de göz dolduruyor.
GECE MESAİSİ YAPAN PERSONELE TEŞEKKÜR

Parklarda yapılan yenileme çalışmala-
rına dikkat çeken Kartal Belediye Başkan 
Gökhan Yüksel,  gece uzun saatlere kadar 
mesai yapan Park ve Bahçeler Müdürlü-
ğü personeline teşekkür ederek; “Kartal 
Belediyesi olarak, komşularımızın daha 
modern ve güzel parklarda doyasıya zaman 

geçirmesi için çalışmalarımızı aralık-
sız sürdürüyoruz. Göreve geldiğimiz ilk 
günden itibaren, parklarımız için kolları-
mızı sıvadık. Son 1 yılda, 6 park ve 26.319 
metrekare yeşil alanı Kartal’a ve komşu-
larımıza kazandırdık. Komşularımızın 
hizmetine sunduğumuz yeni parklarla 
birlikte Kartal’daki toplam park sayısı 
171’e yükselirken, Kartal Belediyesi’nin 
sorumluluk alanındaki yeşil alan miktarı 
da toplam 361.746 metrekareye, kişi başına 
düşen aktif yeşil alan miktarı ise 5.61 met-
rekareye çıktı. Kişi başına düşen aktif yeşil 
alan miktarını, modern kentlerde olduğu 
gibi 10 metrekareye ulaştırana kadar çalış-
malarımıza devam edeceğiz.” ifadelerini 
kullandı. n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

Çatalca Aile Danışma ve Rehabilitas-
yon merkezini ziyaret eden Çatalca CHP 
İlçe Başkanlığı yönetim kurulu ekibi, Av-
cılar Belediyesi’nden gelen ve engelliler 
için özel olarak tasarlanmış maskeleri 
ihtiyaç sahiplerine ulaştırdı.
ENGELLİLER İÇİN ŞEFFAF MASKE

İlçede yaşayan işitme engelli va-
tandaşların pandemi süreci boyunca 
iletişimde güçlük çektiğini öğrendikten 
sonra harekete geçen Belediye Başkanı 
Turan Hançerli, ağız bölgesi şeffaf olan 
maske üretimine başlanması talimatı 
vermişti. Başkan Hançerli, maskelerin 
çevre ilçelerdeki işitme engelli vatan-
daşlara ve şehir dışındaki derneklere de 
ulaştırıldığını söyledi. Gelen talepler 
doğrultusunda işitme engelliler için özel 
olarak üretilen maskelerin, ihtiyaç sa-
hiplerine ulaştırılmaya devam edileceği 
öğrenildi.
ÖZEL OLARAK TASARLANDI

Avcılar Belediye’sinden gelen ve 
engelliler için özel olarak tasarlanmış 
maskeleri ihtiyaç sahiplerine ulaştırdık-
larını söyleyen Çatalca CHP İlçe Başkan-
lığı yönetim kurulu ekibi, “Çatalca Aile 

Danışma ve Rehabilitas-
yon Merkezi’mizi ziya-
ret ettik. Buradaki özel 
ve güzel insanlarımızla 
muhabbet edip,  Avcılar 
Belediye Başkanı Turan 
Hançerli ve İlçe Başkanı-
mız Mehmet Çoban’ın 
selamlarını ilettik. 
Engellilerimiz için özel 
olarak tasarlanmış 
maskeleri kendilerine 
teslim ettik” ifadelerini 
kullandı.
ÇOBAN: SEVGİYLE AŞI-
LAMAYACAK ENGEL YOK

Kent Yaşam gaze-
tesine açıklamalarda bulunan Başkan 
Çoban şunları söyledi: 

“Avcılar Belediye Başkanı Turan Han-
çerli ve ekibine bu güzel jestlerinden do-
lay çok teşekkür ediyoruz. Unutmayalım 
ki hepimiz birer engelli adayıyız ve bu 
bilinçle hayatı onlar için daha kolay ve 
yaşanılır kılmak bizlerin elinde. Lütfen 
bunun için elimizden geleni yapalım. 
Göremeyene göz,  duyamayana kulak, 

konuşamayana dil olabilir-
sek inanın her şey onlar için 
çok daha güzel olacak. En 
büyük engel sevgisizliktir. 
Sevgiyle aşılamayacak engel 
yok.”
ONLARI GÖRÜNÜR KILMAK 
BİZİM ELİMİZDE

Engellilerin en büyük 
sorunlarından birinin top-
lum içinde sosyalleşememe 
olduğunu kaydeden Çoban, 
“Onları görünür kılmak 
bizim elimizde. Pandemi 
döneminde kapalı maskeler 
yerine birbirlerinin dudak 
hareketlerini okuyabildikleri 

şeffaf maskeler ile artık kendilerini daha 
sosyal hissedecekler. Bu onların toplum 
içinde kendilerini daha özgür ve daha 
görünür hissetmelerini de sağlayacak” 
sözlerini kullandı. Çoban, şeffaf mas-
kelerin toplumda yaygınlaşmasının çok 
önemli olduğunu da belirterek, sözlerini 
sonlandırdı.

n Senay GÜNCAVAR BADUR-Kent 
Yaşam

Avcılar Belediye Başkanı Turan Hançerli, Maske Üretim 
Atölyesi’nde kendi ürettikleri, işitme engellilerin rahat 
iletişim kurabilmesini sağlayan, ağız kısmı şeffaf mas-
kelerden Çatalca CHP İlçe Başkanlığına hediye etti. İlçe 
Başkanı Mehmet Çoban, “Başkanımız Turan Hançerli ve 
ekibine çok teşekkür ediyoruz. Unutmayalım ki hepimiz 
birer engelli adayıyız. En büyük engel sevgisizliktir” dedi.

Çatalca CHP İlçe Başkanı 
Mehmet Çoban

Avcılar Belediye Başkanı
Turan Hançerli

SARIYER GENÇLİK EĞİTİM
MERKEZİ YENİ BİNASINDA
Okul çağındaki çocuk ve gençlere eğitim desteğini arttırarak sürdüren Sarıyer Belediyesi, yıllarca 
Sarıyer İsmail Akgün Devlet Hastanesi’nin kullanımına sunulan ve uzun yıllar sağlık hizmeti ve-
ren binayı yapılan onarım sonrasında Sarıyer Gençlik Eğitim Merkezi (SAGEM) olarak hizmete açtı.

Eğitimde fırsat eşitliği ilkesiy-
le çalışmalarını sürdüren Sarıyer 
Belediyesi, okul öncesinden 
başlayan eğitime 
destek çalışmala-
rını üniversite 
sıralarına 
kadar 
devam 
ettiriyor. 
Verilen 
hizmet-
ler ile 
Sarıyerli 
çocuk ve 
gençler, seçkin 
okullarda kaliteli 
bir eğitim alarak hayata 
hazırlanıyor. Bu amaçla oluştu-
rulmuş, sosyal çalışmalar alanın-
da özgün ve örnek bir proje olan 
Sarıyer Belediyesi Gençlik Eğitim 
Merkezi (SAGEM) de 11 şubesiy-
le farklı mahallelerde hizmet 
vermeye devam ediyor. Daha önce 
küçük bir binada eğitim veren Sa-
rıyer Merkez SAGEM şubesi, daha 
önce Sarıyer İsmail Akgün Devlet 
Hastanesi tarafından kullanılan 
binada hizmet vermeye başladı. 
Pandemi dolayısıyla açılış töreni 
yapılamasa da Sarıyer Belediye 
Başkanı Şükrü Genç, İlçe Milli 

Eğitim Müdürü Hüseyin Özcan-
lar, MEF Üniversitesi Rektörü 

Muhammed Şahin, beledi-
ye başkan yardım-

cıları, birim 
müdürleri, 

meclis 
üyeleri, 
muh-
tarlar 
ve okul 
mü-

dürleri-
nin katı-

lımıyla 
temsili bir 

kurdele kesimi 
gerçekleştirildi.

EĞİTİM MERKEZLERİNE
İHTİYAÇ VAR

İç ve dış onarımı yapılan 
binanın açılışını yapan Sarıyer 
Belediye Başkanı Şükrü Genç, eği-
time verdiği desteği bir kez daha 
belirterek, “Eğitim sistemimize 
bir basamak daha koyuyoruz. 
Sırası geldiğinde etkinliğini ya-
pabilmesi için, ders çalışabilmesi 
için, çeşitli sosyal etkinliklerde 
bulunması için çocukların içinde 
bulunduğu durum tespit edilip, 
onların ihtiyaçlarına göre bu 

merkezi açtık. Pandemi 
süreci burada öğrenci 
yoğunluğunu etkileye-
cek ama biz de çalışma 
saatlerini daha çok 
uzatarak bu sorunun 
üstesinden gelmeye çalı-
şacağız. Bu süreçten en 
çok çocuklar etkilendi 
çünkü yeterince eğitim 
alamadılar. Şuan eğitim 
merkezlerine ihtiyaç 

var” dedi.
HER AYRINTI DÜŞÜNÜLDÜ

Ek bina olarak kullanılan has-
tanedeki birimlerin Sarıyer Ha-
midiye Etfal Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’ne nakledilmesinin 
ardından boşalan bina SAGEM 
şubesi olarak kullanıma açıldı. 
7-14 yaş arası gençlere hizmet 
veren merkezde; 1 kütüphane, 2 
derslik ve etüt odası, 1 bilgisayar 
sınıfı, 1 psikolog odası, 1 toplantı 
odası,1 çok amaçlı atölye salonu 
ve koordinatörlük bulunuyor.
BİR YILDA 6 BİN 112
ÖĞRENCİ YARARLANIYOR

2009 yılında Sarıyer Belediye 
Başkanı Şükrü Genç’in talimatı ile 
ilçede yaşayan çocuk ve ailelere, 
eğitsel ve sosyal alanda destek 
olmak amacı ile kurulan SAGEM, 
öğrencilere temel ders eğitim-
lerini müfredata uygun olarak 
vermektedir. Bir yıl içerisinde 11 
şubede yaklaşık 6 bin 112 öğ-
renciye hizmet veren merkezde; 
Matematik, Türkçe,  fen bilimleri, 
sosyal bilgiler, okuma yazma,  
İngilizce,  bilgisayar,  atölye 
çalışmaları, çocuk hakları atölye 
çalışması,  spor etkinliği,  görsel 
sanatlar müzik eğitimi ve yaratıcı 
drama dersleri veriliyor. Çocukla-
rın yanında yetişkinlere ve aile-
lere yönelik de çalışmalar yapan 
SAGEM’de; Kadın Sağlığı Eğitimi 
(TAPV), Anne Destek Programı 
(AÇEV), Hayat Dolu Buluşmalar 
(AÇEV), okuma-yazma eğitimi 
(AÇEV),  müzik – bağlama eğiti-
mi, açık öğretim dersleri, yabancı 
dil eğitimi, resim, spor, bilgisayar 
eğitimi ve seminerler de yapılıyor. 
n KENT YAŞAM-HABER MERKEZİ 

Kartal Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri,  ilçenin parklarında ve tüm yeşil alanların-
da gerçekleştirdiği bakım, onarım ve sulama çalışmalarına, gece geç saatlere kadar devam ediyor.

KARTAL’DAKİ 
PARKLARA 7/24 
BAKIM HİZMETİ

Mehmet Çoban:
En büyük engel 
sevgisizliktir



Sahte Maskelere Dikkat !
İşte Aradaki Farklar

İstanbul’da maske üretimi yapan Bülent Tanrı-
verdi,  COVİD-19 ile birlikte hayatımıza dahil olan 
maskeleri satın alırken dikkat edilmesi gerekenleri 
anlattı. Tanrıverdi özellikle merdiven altı atölyelerde 
üretilen ve içerisinde ‘’Meltblown’’ isimli kumaşın 
yer almadığı maskelerden uzak durulması gerek-
tiğinin altını çizdi. Filtreleme özelliği olmayan 
kumaşla üretilen maskelerin koruyuculuk özelliğinin 
bulunmadığına dikkat çeken maske üreticisi Bülent 
Tanrıverdi, ’Maskeyi kestiğiniz zaman içerisin-
de  meltblown dediğimiz filtre kumaşı 
göremediğiniz taktirde o toz maskesi 
oluyor’’ dedi.

Küresel salgın korona 
virüsten korunmanın en 
temel öğeleri arasında yer 
alan maskeler hakkında İs-
tanbul İkitelli’de bulunan 
Triko Center içerisinde 
maske üreticiliği yapan 
Görkem Moda Süs Tekstil 
Sanayi Ticaret Limited 
Şirketi’nin Sahibi Bülent 
Tanrıverdi ile bir söyleşi 
yaptık.  Özellikle sertifi-
kası olmayan atölyelerde 
üretilen sahte ve korumasız 
maskeler hakkında bilgi 
aldığımız Tanrıverdi, kaliteli 
maske ile sahtesi arasındaki 
farkları anlattı. Bazı üreticilerin 
‘’Ucuza talep çok olur’’ mantığı ile 
hareket ederek, standartlara uyma-
yan maskeler ürettiğine değinen Tanrıverdi, 
vatandaşların bu tuzaklara düşmemesi gerektiğini 
vurguladı.  Tanrıverdi, ‘’Maske satın alırken 3 katlı 
maskelerin ortasında olması gereken ve asıl filtre gö-
revi gören 'Meltblown' kumaşının olup, olmadığına 
dikkat edin’’ dedi.
‘’TORNA ATÖLYESİNDE MASKE ÜRETİYORLAR’’

Yaklaşık 4 aydır Sağlık Bakanlığı onaylı maske 
üretimi yaptıklarını anlatan Bülent Tanrıverdi, 
‘’Devletin yürüttüğü bir politika var. Buna göre Sağlık 
Bakanlığı’ndan maske üretmek için onay alman 
gerekiyor.  Bu onayı almak için 3 aylık bir çalışma ya-
pıyorsun. Çok ciddi anlamda işi sıkı tutuyorlar. Lakin 
buna rağmen hala doğru filtre kumaşı kullanmadan 
üretim yapan çok atölyeler var. Torna atölyesinde 
adam ürün basıyor, maske yapıyor. Merdiven altı 

yerlerde Suriyeliler, Afga-
nistanlılar çalıştırılarak 
sağlıksız ve kurallara 
uymayan bir şekilde 
üretim yapılıyor. Elli 
tane insanın eli değiyor.
‘’ÜÇ KURUŞ KAR İÇİN 

SAHTE MASKELERİ 
TERCİH EDİYORLAR’’

Fiyat politikasıda çok 
önemli. Kaliteli, birinci sınıf 

şekilde, el değmeden üretilen 
ürüne 30 kuruş diyorsun, adam 

25 kuruşa nerede üretildiği belli 
olmayan, tek tek elle basmalı ürün 

alıyor. Senin ürününü almıyor. Çünkü 
ucuza talep çok olur. Ucuza kim ürün üretiyorsa, 
onun maskesi satılıyor. Kaliteli ürün yapayım, içinde 
doğru filtreyi kullanayım, tüm standartlara uyan bir 
ürün olsun diyorsan sen fiyatı ister, istermez on kuruş 
yukarı çekiyorsun. Buna da kimse yanaşmıyor. İşin 
içine merdiven altı atölyelerde dahil olunca, bizim 
Sağlık Bakanlığı onayı almamızın da hiç bir artısı kal-
mıyor. Sahte maskeleri standartlara uygunmuş gibi 
servis ediyorlar. Firmalarda ucuz diye onları tercih 
ediyor.  Biz sertifikalı atölyeler olarak bunlarla rekabet 
etme gücüne sahip değiliz. Bir an evvel Bakanlığın bu 
konuya el atarak, denetim getirmesi lazım. Üretimin 
denetlenerek, gerekli cezanın kesilmesi lazım’’ dedi.
‘’ ADI MASKE AMA KENDİSİ MASKE DEĞİL’’

Kaliteli ve kalitesiz maskenin arasındaki fark-

ları anlatan Tanrıverdi, ‘’Maskenin 
arasında kullanılan meltblown 
dediğimiz bir filtre kumaşı var. Bu 
kumaşın fiyatı maskenin alt ve üs-
tünde kullandığımız kumaştan 5 katı 
daha pahalı. Yani mesela maskenin 
alt ve üst kumaşı 3 dolar ise arasına 
konulan kumaş 15 dolar. Piyasada da 
bu kumaştan çok fazla olmadığından 
dolayı, herkes direk adı maske ama 
kendisi maske olmayan bir sürü 
üretim yapıyor. Maske normalde 3 
kattan oluşuyor. Makas ile ortadan 
kestiğiniz zaman açıp, 3 tane kat say-
manız lazım. Ortadaki meltblown de-
diğimiz filtre kumaşı göremediğiniz 
taktirde o toz maskesi oluyor. Yani sizi 

salgın hastalıktan koruyabileceği yok. 
Ortadan kesip, çektiğiniz zaman kağıt gibi kopan bir 
kumaştır. Peçete gibi. Fakat hangimiz maske alırken 
bunu ben ortadan keseyim de kumaşını kontrol 
edeyim diyoruz? Kimse yapmıyordur bunu. O yüzden 
de pandemi için gereken, asıl sağlıklı olan maske 
meltblown. Standartları 75-80 gram, lastik ölçüleri 
kulağı acıtmayacak şekilde 18 ile 20 cm arasında 
olması lazım.Tabi hijyende çok önemli. Otomatik 
makinelerde olması, el değmemesi, düzgün bir 
şekilde paketlenmesi, problemsiz ve sıkıntısız şekilde 
müşteriye ulaştırılması da çok önemli’’ diye konuştu.

n Tolga ÖZDEMİR-  KENT YAŞAM
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Başakşehir Belediyesi, sevimli dostları-
mızın sıcak bir yuva ihtiyacını karşılamak 
için kolları sıvadı. Kayabaşı’nda bulunan 
Hayvan Bakım ve Rehabilitasyon Merke-
zi’nin yerine inşa edilecek Başakşehir Hayvan 
Hastanesi ve Geçici Bakımevi için ilk harç 
döküldü. 4 Ekim Dünya Hayvanları Koruma 
Günü’nde gerçekleştirilen temel atma töreni-
ne hayvanseverler yoğun ilgi gösterdi.  
CAN DOSTLARIMIZA YENİ YUVA

Temel atma töreninde konuşan 
Başakşehir Belediye Başkanı 
Yasin Kartoğlu, can taşıyan 
her varlığın çok kıymetli ve 
değerli olduğunu söyledi. 
Başakşehir Hayvan hastanesi 
ve Geçici Bakımevi’nin teme-
linin özel bir günde atıldığına 
işaret eden Kartoğlu, “Bugün çok 
anlamlı ve çok değerli bir gün. 
Bundan hareketle sadece 
bir gün değil, sevimli 
dostlar bizim için 
her gün önemli. Şu 
an bulunduğumuz 
bölgede Kayabaşı 
Hayvan Rehabili-

tasyon Merkezimiz bulunuyordu.” dedi.
“GÜZEL BİR PROJE ORTAYA KOYDUK”

Başahşehirli hayvanseverlerin de katkısı 
ile güzel bir projeye imza attıklarını belirten 
Kartoğlu, “Alanın yetersiz geldiğini hay-
vansever arkadaşlarımız bizlere hatırlattı. 
Bizde arkadaşlarımızla hep birlikte oturarak 
bir planlama yaptık.  Nihayetinde güzel bir 
proje ortaya koyduk. Geçtiğimiz günlerde 
Başakşehir Çam ve Sakura Şehir Hastanesi ile 
insanlık için çok önemli bir adım atıldı. Avru-

pa’nın en büyük hastanesi hizmete açıldı. 
Başakşehir için bir gurur kaynağıydı. 
Bugün de çok güzel bir hayvan hastanesi 

temel atma töreni ile birlikteyiz. Bu 
hastaneyi sizlerle birlikte inşa edeceğiz 

ve Başakşehir’e kazandıracağız. Hem 
insanlık, hem de sevimli dostlarımız 

için güzel mekânlar olacak. Bura-
da tedavileri yapılabilecek” diye 

konuştu.
“TEDAVİ VE BAKIM MERKEZİ 
OLACAK”

Başakşehir Hayvan Has-
tanesi ve Geçici Bakımevi’nin 
5 bin 300 metrekarelik dev bir 

alana üzerine inşa edileceğini ifade eden 
Kartoğlu, “Hizmete sunacağımız hastane ve 
bakımevimizin içerisinde birçok özelliği bir 
arada olacak. Sadece kapalı mekânlar değil, 
açık mekânlarda da hayvanlarımız için ya-
şam alanları oluşturulacak. Kuduz müşahede 
odalarından ameliyathanelere kadar birçok 
hizmet tek çatı altında toplanmış olacak. Bu 
mekânlar tamamladığında Başakşehir dışın-
daki hayvanlar için de burası artık bir hizmet 
ve tedavi merkezi olacak” dedi.
KARTOĞLU’NDAN HAYVANSEVERLERE DAVET

İlçe genelinde sokak hayvanları için 33 
besleme odak noktası bulunduğuna vurgu 
yapan Kartoğlu, “Bu besleme üniteleri, 
aynı zamanda hayvanların konuşlanabi-
leceği kulübeleri de barındırıyor. Bunları 
hatırlatmak istiyorum. Özellikle hayvanse-
verlerimizi buralara davet etmek istiyorum. 
Bizlerle birlikte sevimli dostlarımızın 
beslenmesini ve onlarla ilgili olan yakın-
laşmayı birlikte sağlayabiliriz. Sevimli 
dostlarımızın mutluluğu için bizler burada 
elimizden gelenin daha fazlasını sizlerle 
birlikte yapacağız” şeklinde konuştu.

n Kent Yaşam Haber Merkezi

Başakşehir Hayvan
Hastanesi’nin temeli atıldı
Başakşehir Belediyesi,  sokak hayvanlarının tedavi, bakım ve barınma ihtiyaçlarının karşılanacağı Başakşehir 
Hayvan Hastanesi ve Geçici Bakımevi’nin temelini, 4 Ekim Dünya Hayvanları Koruma Günü’nde törenle attı.

Geleceğin Sanatçıları
Küçükçekmece’de Yetişecek
Küçükçekmece Belediyesi Müzik Akademesi ilçe içerisinde müzik ile ilgilenen 
gençlere iyi bir eğitim sağlamak amacı ile Okan Üniversitesi ile protokol imzaladı.

Küçükçekmece Belediyesi 
Müzik Akademisi, geleceğin 
sanatçılarını yetiştirmek ama-
cıyla İstanbul Okan Üniversite 
ile protokol imzaladı. İmzalanan 
protokol kapsamında; İstanbul 
Okan Üniversitesi ve Müzik Akade-
misi’nin iş birliği ile Dr. Öğretim 
Üyesi Naci Madanoğlu danışmanlı-
ğında akademik bir eğitim prog-
ramı oluşturularak öğrencilere bu 
program doğrultusunda müzik 
eğitimi verilecek. Genel yetenek 
sınavı ile Müzik Akademisi’nde 
eğitim görmeye hak kazanan 
öğrenciler iki yıllık veya dört yıllık 
ücretsiz bir eğitim görecekler. İki 
veya dört yılın sonunda başarı ile 
mezun olan öğrenciler İstanbul 
Okan Üniversitesi ve Küçükçekme-
ce Belediyesi Müzik Akademisi’nin 
ortak protokolüne göre sertifika 
almaya hak kazanacaklar.
EĞİTİMLER ÜCRETSİZ

8-16 yaş arasındaki çocuk ve 
gençlere ücretsiz olarak piyano, 

keman, gitar perküsyon ve bağla-
ma eğitimi veren Müzik Akademisi 
bu sene davul, bas gitar, tanbur, 
ud gibi müzik aletlerini de eği-
timlerine dahil etmeyi planladı. 
Ayrıca ses teknolojileri dersleri için 
çalışmalara başlayan Müzik Akede-
misi, Kent Orkestrası ve Belediye 
Bandosu’nun kurulması için so-
mut adımlar atarak hazırlıklarını 
tamamladı.
 'GENÇLERİN HAYALLERİ BİZİM İÇİN 
ÇOK ÖNEMLİ'

Küçükçekmeceli gençlerin 
hayallerine giden yolda onların 
her zaman yanlarında olduğunu 
vurgulayan Küçükçekmece Bele-
diye Başkanı Kemal Çebi, “Müzik 
Akademimizde, 8 ile 16 yaş aralı-
ğındaki genç ve çocukların ücret-
siz eğitim almasını amaçlıyoruz. 
Küçükçekmeceli gençlerimizin 
hayalindeki müzik aletini çalması, 
o hayalinin bir başarıya dönüşmesi 
bizim için çok önemli” dedi.

n Kent Yaşam Haber Merkezi

Bağcılar Belediyesi 
Hayvan Barınma ve 

Müşahede Merke-
zi’nde 2020’nin 9 

ayında toplamda 4 
bin 520 sokak hayva-
nının bakımı, tedavi, 

rehabilitasyon ve 
aşıları yapılırken, 

bazı kedi ve köpekler 
ise sahiplendirildi.

Bağcılar’da Sokak Hayvanlarına Özel Bakım
Sokak hayvanlarının daha doğal ve modern ortamda 

yaşamlarını sürdürebilmeleri için 13 yıl önce faaliyete geçen 
Bağcılar Belediyesi Hayvan Barınma ve Müşahede Merkezi, 
çalışmalarına yoğun bir şekilde devam ediyor. 800 metrekare-
lik alanda hayvanların bakımı iki veteriner, veteriner teknikeri 
ve altı bakıcı olmak üzere dokuz personel tarafından gerçek-
leştiriliyor. Gerek sokaktan toplanan sahipsiz kedi-köpek ve 
gerekse gelen ihbarlar doğrultusunda yardımına koşulan 
sokak hayvanları barınağa götürülüyor.
YA DOĞAL ORTAMA BIRAKILIYOR YA SAHİPLENDİRİLİYOR

Açık ve kapalı olmak üzere iki yaşam alanında ağırlanan 
patili dostlar öncelikle sağlık kontrolünden geçiriliyor. Hijyenik 
ortamda bakım, aşı ve rehabilitasyon işlemlerinin ardından 

hayvanlar, zemininde nem ve rutubet tutmaması için plastik 
paletlerin kullanıldığı modern alanlara yerleştiriliyor. Tedavi-
leri tamamlanan hayvanlar, ya alındıkları doğal ortamlarına 
bırakılıyor ya da sıcak bir yuvaya kavuşturuluyor. Sahiplendirilen 
hayvanların takibi Bağcılar Belediyesi EBYS (Elektronik Bilgi Yö-
netim Sistemi) üzerinden yapılıyor. 2020’nin 9 ayında 4 bin 520 
sokak hayvanı burada en iyi şekilde misafir edildi.
‘’İNSANLARDAN BAŞKA CANLILARDA VAR’’

4 Ekim Dünya Hayvanları Koruma Günü nedeniyle yayım-
ladığı mesajla hayvan hakları konusunda hassas davrandık-
larını ifade eden Bağcılar Belediye Başkanı Lokman Çağırıcı, 
“Bugünün amacı, dünyada insanlardan başka canlılar 
olduğunu bilmek ve onların yaşamlarına saygı duymaktır. 

Biz de bu düşünceyle can dostlarımız için 13 yıl önce Hayvan 
Barınma ve Müşahede Merkezi’ni hayata geçirdik. Burada 
en iyi şartlarda minik dostlarımızın sağlıktan bakıma kadar 
bütün ihtiyaçlarını karşılıyoruz” dedi. Barınakta şu anda 32’si 
köpek 161’i kedi olmak üzere 193 sokak hayvanının muayene 
ve bakımı yapılıyor. n Kent Yaşam Haber Merkezi



KENT GÜNCEL 075 Ekim 2020 Pazartesi

Ermenistan Başbakanı 
Nikol Paşinyan’ın istifa 
ettiği ile ilgili iddiaların ar-
dından geçmişten bugüne 
yeni dünya düzeninin ayak 
izlerini sıkı bir şekilde 
takip eden ve bu konu ile 
ilgili de ilk açıklamayı  
gazetemize yapan Makine 
Mühendisi, 2009-2014 
İl genel meclis üyesi, 
üçüncü bölge milletvekili 
aday adayı Adem Çekem, 
Paşinyan’ın istifa etme-
sini, Rusya’nın askeri ve 
siyasi olarak sahaya inmesi 
olarak değerlendirdi. AK 
Parti hükümetinin dış po-
litikada uzun süreden beri 
yürüttü ‘Hataların telafisi’ 
stratejisinin de Rusya’nın 
sahaya inmesinde belir-
leyici olduğunu ifade eden 
Çekem, ‘Bu da Rusya’nın kendi sınır ve tarihi 
coğrafyasında Azerbeycan üzerinden Türkiye 
ile karşı karşıya gelmesi demektir’ dedi. 

Paşinyan’ın istifa haberlerinin gündeme 
düşmesi üzerine gazetemize değerlendirmeler-
de bulunan Makine Mühendisi Adem Çekem, 
‘Geçmişten bugüne kadar AKP’nin gecikmiş 
hatalı kararlarının telafisi yönünde belirledi-
ği dış politikası Ermenistan’da Nikol Paşin-

ya’nın istifası ile Rusya, 
Azerbeycan ve Ermenistan 
arasındaki savaşta, askeri 
ve belirleyici olarak sahaya 
inmiştir. Bu Rusya’nın 
kendi sınır ve tarihi coğ-
rafyasında Azerbeycan 
üzerinden Türkiye ile karşı 
karşıya gelmesi demektir’ 
dedi. Baharın müjdecisi 
olan karların erimesi ön-
lemler alınmazsa  maddi ve 
manevi zarar veren atılmış 
köprüleri bile yıkan sellere 
dönüşür diyen Çekem, 
‘Türkiye’ye karşıtlığı olan 
bazı Ortadoğu ülkelerinin 
ve AB’nin, Türkiye ile Rus-
ya ilişkilerindeki karşıt-
lığını  bu daha da vahim 
bir hal alabilir. Fiiliyatta 
içerde siyasi ve ekonomik 

problemlerimizin potansiyel 
kırılganlıkları orta yerde dururken, dışarda 
siyasi harı gittikçe artan Doğu Akdeniz, Libya, 
Suriye, Yunanistan yine ülkemiz sınırları için-
deki PKK sorunları ile topyekün bir mücadele 
verirken Kafkaslarda Rusya’nın sahada askeri 
olarak bayrak göstermesi sonucu Türkiye ile 
karşı karşıya gelmesi iyiye işaret değil’ şeklin-
de konuştu. 

‘Öngörülü olmak zorundayız’

Türkiye’nin Rusya ile karşı karşıya gelme-
den önce doğru adımlarla ilerlemesi gerek-
tiğini vurgulayan Çekem, ‘Allah korusun! 
Problemlerle boğuşan dış politikamız siyasi 
mevsim derin kışa ilerlerken sel olmaz diye 
düşünmemek lazım. Kafkaslardan gelebilecek 
askeri ve siyasi sel önlemler alınmadı ise o se-
lin tahribatını, hem ülkemizde hem de sorun 
yaşadığımız, telafi etmek anlamında gösterdi-
ğimiz askeri ve siyasi kazanımlarımızın olduğu 
mevzilerde tahribata ve yıkıma sebebiyet verir. 
İnşallah her türlü gelişmeler için öngörüleri-
miz ve önlemlerimiz hazırdır’ diye konuştu. 

‘Paşinyan niçin istifa etti?’
Paşinya’nın iddia edildiği gibi istifası söz 

konusuyla bu istifanın arkasındaki güçlerin 
kimler olduğunun çok iyi irdelenmesi gerekti-
ğini ifade eden Çekem, ‘Aksi halde Fransa’nın 

ve ABD’nin kışkırtlamarı ile Ermenistan’daki 
sokak gösterilerinden sonra iktidara gelen 
Paşinyan, Ermenistan’ı batı ile daha fazla içli 
dışlı olma noktasında geliştirdiği politika-
larla Rusya’yı son derece rahatsız ediyordu. 
Ermenistan ve Azerbeycan arasındaki Dağ-
lık Karabağ Savaşı başladığından beri Rusya 
soğukkanlılıkla ve kendinden emin bir şekilde 
bekledi. Paşinyan’ın istifa ettiği haberleri doğ-
ruysa arka planda Rusya mı, sadece Ermenis-
tan derin devleti ile mi yoksa batının işbirliği 
neticesinde veya hangi mutabaklar sonrasında 
devre dışı bırakıldığını birkaç gün sonra öğre-
niriz. Arka planda Rusya’nın Fransa ve ABD 
ile oluşturduğu bir mutabakatsa durum daha 
ciddi ve derinleşecek bir hal alabilir. Türkiye 
adına endişem budur’ dedi.

n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

ADEM ÇEKEM; KAFKASLARDA SIYASI 
MEVSIM DERIN KIŞA GIRERKEN OLASI 

ASKERI VE SIYASI SELE DIKKAT

İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi(İBB) Başkanı Ekrem İma-
moğlu seçim öncesi metrobüs 
hattının kapasitesini arttırma 
sözü vermişti. Bunun üzerine 
yapılan çalışmalar sonucu yolcu 
kapasitesini iki katına çıkaran 
yerli üretim yeni metrobüsler 
test sürüşüyle denenmiş ancak 
onay alamamıştı. Bunun üzeri-
ne İBB’nin yeni çalışmalar içe-
risinde olduğunu açık-
layan İBB Meclisi İYİ 
Parti Grup Sözcüsü 
ve Trafik ve Ula-
şım Komisyonu 
Üyesi Dr. Suat 
Sarı, mevcut 
araçların 
değişimi ve 
yoğunlu-
ğun azaltıl-
ması için 
troleybüs 
araçların 
İBB gün-
deminde 
olduğunu 
söyledi. 
‘’ELEKTRİKLİ 
ARAÇLAR 
DAHA UZUN 
ÖMÜRLÜ’’

Beylikdüzü-Söğüt-
lüçeşme istikametinde toplu 
taşıma hizmeti veren metro-
büslerin 1,5 milyon kilomet-
reye ulaştığını belirten Sarı, 
İstanbul'a şu anda bununla 
ilgili bir çalışma yapılıyor, 
elektrikli olacağı için kaç ki-
lometrede bir trafo koyacağız, 
nasıl bir maliyet çıkar bunlara 
bakıyoruz. Bunun en büyük 
avantajı dizel motorlarla aynı 
şekilde değerlendirilemiyor ol-
ması; çünkü dizeller 1,5 milyon 
kilometreye gelmiş ve bakım 

onarım kabul etmiyor, aracı 
değiştirmek gerekiyor. Fakat 
elektrikli araçlarda daha fazla 
kilometre yapabiliyorsunuz. En 
önemlisi de elektrikli araçlar 
seri motorlar olduğu için tro-
leybüsteki motorlar yokuşta her 
türlü fosil yakıtlı dizel, benzin 
ve diğer yakıtlardan daha hızlı 
çıkabiliyor ve motor aşınmıyor. 
Metrobüsler 125 kapasitede, 

fakat troleybüsler 200-
250 olabiliyor; çünkü 

çekme kapasitesi 
yüksek araçlar 

bunlar. Pro-
jenin ortaya 
çıkması ve 
uygulan-
ması en az 
bir seneyi 
bulur. 
Şu anda 
başlansa 
2022'de an-
cak devreye 
girebilir; 
ama mut-

laka mevcut 
araçlardan 

daha verimli 
bir sistem olur. 

Bunu da metro-
büslerde yaparsak 

Avrupa’da ilk uygula-
nan kent oluruz” dedi.

TROLEYBÜS NEDİR?
Troleybüs, gücünü genel-

likle yol boyunca asılı olan bir 
elektrik hattındaki iki kablodan 
alan elektrikli otobüs. İki kablo 
kullanılmasının sebebi tram-
vayların aksine lastik tekerlek-
ler kullanılması sebebiyle tek 
kabloyla devrenin tamamlan-
masının olanaksız olmasıdır. 

n Kent Yaşam Haber Mer-
kezi

Metrobüsler
Troleybüs’e mi

Dönüşecek?
İstanbul’da vatandaşların en yoğun olarak kullandığı toplu 

taşıma araçlarından biri olan metrobüslerin, troleybüse 
dönüştürülebileceği gündeme geldi.

İmamoğlu:  “Siyasetçiler
sussun, akıl konuşsun”

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, cuma namazını tarihi Piyale Paşa Camii’nde kıldı. 
Namazın ardından Piyalepaşa Mahallesi’ndeki zeminaltı otoparkı inşaatında incele-
melerde bulunan İmamoğlu, Muhtar Sabri Comart’la bölgenin sorunlarını dinledi.

Comart’tan, mahallenin en önemli 
sorununun kentsel dönüşüm sıkıntısını 
olduğu bilgisini alan İmamoğlu, Çevre 
Bakanı Murat Kurum ile deprem konu-
sunda zaman zaman konuştuğunu dile 
getirdi. Sorunun bir an önce çözülmesi 
gerektiğini vurgulayan İmamoğlu, “De-
dim ki, ‘Siz koordine edin. Sizinle çalı-
şalım ama bu işi beraber çözelim.’ Oraya 
bir heyet koyalım; ne bakanı konuşsun, 
ne başkanı konuşsun, ne birisi konuş-
sun. Orada akıl konuşsun” ifadelerini 
kullandı. 

İBB Fen İşleri Daire Başkanı Recep 
Korkut’tan çalışmalarla ilgili bilgi alan 
İmamoğlu, proje ve bölgeyle ilgili şu 
bilgileri paylaştı:  
“İSTANBULLUYA ARMAĞAN
ETMEK İSTİYORUZ”

“Piyalepaşa, camisi ve çevresi ile 
önemli bir mahallemiz. Burada farklı 
dönüşüm alanları var; farklı yetkilerle 
hareket edilen farklı alanlar var. Bizim 
de burada dönüşümle ilgili çabalarımız 
var. Burada çok değerli mimarı bir eser 
var; Piyale Paşa Camii. Tabii onun ya-
nında bir otopark tasarlanarak, üstünde 
bir meydana dönüşülmesi hazırlandı. 
Hızlıca bitirmek istiyoruz. Ama birtakım 
rehabilitasyonlara ihtiyaç var. Arkadaş-
larımızın ifadesine göre; önümüzdeki 
yılın ortalarında bitmesi planlanan bu 
otopark ve pazar yeri vasıtası ile Kasım-
paşa’daki Cuma pazarının da buraya 
nakli düşünülüyor. Birtakım rehabilitas-
yonlarla inşallah 2021’de İstanbulluya 
armağan etmek istediğimiz özel köşeler-
den biri burası.”
“TOPLU TAŞIMA AYAĞINI
GÜÇLENDİRMEK İSTİYORUZ”

İmamoğlu, gazetecilerin, “istinaden 
mi otopark olması planlandı ve kaç araç 
kapasitesi olacak” sorusuna, “Burası bir 
özel tasarım. 650 araç kapasitesi var; 
ama neticede Piyalepaşa, dönüşen bir 
nokta. İstanbul merkezde. Taksim’e, 
yoğun bölgelere de yakın bir nokta. 
Buradaki boşluk alanda, böyle bir proje 
düşünülürken, altında da bir otopark 

ihtiyacını giderme düşüncesi, burada 
böyle bir yer altında ciddi bir yapı oluş-
turulmuş. Dediğim gibi burada önemli 
olan, buraya park eden insanların farklı 
noktalara erimesini sağlamak. Şimdi o 
toplu taşıma ayağını güçlendireceğiz” 
yanıtını verdi. 
“SORUN KURUMSAL OLARAK ÇÖZÜLÜR”

İmamoğlu, inceleme gezisinin ardın-
dan, yaklaşık 40 bin kişilik nüfusuyla 
Beyoğlu’nun en kalabalık mahallesi 
Piyalepaşa’nın muhtarı Sabri Comart’ı 
makamında ziyaret etti. Muhtar Co-
mart’tan mahallenin en önemli sorunla-
rının, merdiven altı atölyeler ve kentsel 
dönüşüm sıkıntıları olduğunu bilgisini 
alan İmamoğlu, Çevre Bakanı Murat 
Kurum ile deprem konusunda zaman za-
man konuştuğunu dile getirdi. Sorunun 
kişisel değil, kurumsal anlamda çözü-
lebileceğini belirten İmamoğlu, şunları 
söyledi:  “Yoksa İmamoğlu gelecek, bir 
şey vaat edecek; Köroğlu gelecek, başka 
bir şey vaat edecek. Olmaz o yani. Bir 
de can sağlığı söz konusu. Deprem bu 
yahu. Allah muhafaza, burada can kay-
bını düşün, buraya girememeyi düşün, 

çıkamamayı düşün. Bir an önce bunu 
bizim, bu şekilde çözmemiz lazım. Bunu 
samimi olarak telefonda anlattım, yüz 
yüze anlattım, ‘Heyet yollayalım’ dedim, 
randevu verdi. Dedim ki, ‘Siz koordine 
edin. Sizinle çalışalım ama bu işi beraber 
çözelim.’ Oraya bir heyet koyalım; ne ba-
kanı konuşsun, ne başkanı konuşsun, ne 
birisi konuşsun. Orada akıl konuşsun. 
Çünkü siyaset devreye girince, bu sefer 
vatandaş da haklı olarak diyor ki, ‘En çok 
kim veriyorsa…’ Sanki pazarlık ediyoruz. 
Memleketin üzerinde pazarlık ediyoruz. 
Olmayacak bir pazarlık. Çok kötü örnek-
leri yaşıyoruz.” 
ONLİNE DERSE KATILDI

Muhtarlık ziyaretinin ardından 
yakındaki Okmeydanı Gençlik Merke-
zi’ne geçen İmamoğlu, bina içindeki İBB 
Belnet Salonu’nda “online” (canlı) derse 
katılan öğrencilerle bir araya geldi. Canlı 
derse konuk olan İmamoğlu, öğretmen-
lere ve öğrencilere sürpriz yaptı. Bir anda 
İmamoğlu’nu karşılarında gören öğret-
menler ve öğrenciler, İBB Başkanı’na el 
sallayarak karşılık verdi.
n Senay GÜNCAVAR BADUR-Kent Yaşam



Türkmen: “Hayalinize sarılırsanız,
sizi hiç bir kış üşütemez’’
Lavinya Dergisi ve Noksanlarkenti Radyo’nun sahibi Tolga Türkmen ile radyoculuk sektörü hakkında bir röportaj 
yaptık. Türkmen, ‘’ İnsanların bir hayali varsa korkmasınlar.Bir insan hayaline sarılırsa hiçbir kış üşütmez onu’’ dedi.

Küçükçekmece Sefaköy’de bulunan 
gazete merkezimize gelerek bizi ziyaret 
eden Lavinya Dergisi ve Noksanlarkenti 
Radyo’nun sahibi Tolga Türkmen ile bir 
söyleşi gerçekleştirdik. Radyoculuk sek-
törüne atılırken çevresindeki herkesin 
kendisine ‘Yapamazsın’’ dediğini anlatan 
Türkmen, ‘’Ben yine de hayallerimin vaz-
geçmedim ve şuan da 10 ile 15 ülkeden 
bizim yayınlarımızı takip eden dinleyici-
lerimiz var’’ dedi.
‘’ROBOTLAŞMAK YERİNE
ROBOT ÜRETMEK İSTEDİM’’

Kimseden bir destek almadan 
sadece hayallerinin peşinden gittiğini 
anlatan Tolga Türkmen, ‘’Aslında 
böyle bir soruya bu sefer farklı bir 
cevap vermek istiyorum. Kendimi 
tanımlamak yerine, insanların 
beni nasıl tanıdığı ile cevap vermek 
istiyorum. Doğma, büyüme İstan-
bulluyum. Lise mezunuyum, 
Üniversite okumadım. Ki 
bunun sebebini artık 
herkes öğrendi. Robot-
laşmak yerine robot 
üretmek istedim, o 
yüzden sadece ha-
yallerime sarıldım. 
Ve Tolga Türkmen 
hayallerinini adım 
adım tamamlamış, 
ya da tamamlamaya 
çalışan bir birey diye-
biliriz. Maddi ve ma-
nevi anlamda kimseden 
destek almadım. Ben tüm 
cihazlarımı, tüm kayıtları-
mın masraflarını yaptığım 
işlerle kendim kazanarak, 
biriktirdim. Çünkü 

çevremdekilerin ortak olarak kurduğu 
cümle ‘yapamazsın çünkü okumadın’ 
gibi söylentilerdi’’ dedi.
 ‘’İNSANLAR BAŞARILI OLANI 
GÜÇSÜZLEŞTİRME PEŞİNDE’’

Bir dönem pes etme noktasına 
geldiğine değinen Türkmen, ‘’Ben bir 
şeyler başarmaya çalışırken hakkımda 
edilen her söz, her yapılan incitmeye 
başladı. Hatta bunlardan dolayı, içime 
daha kapanık oldum. Kendimden başka 
kimseyle paylaşmadım. Sonra farket-
tim ki, insanlar başarılı olan, bir şeyler 
yapabilen insanları hep güçsüzleştirme 
peşinde. O zaman silkelendim ve yoluma 

devam ettim. Evet söylentiler oldu, 
dinledim ama durmadım.
‘’HAYALİNİZ VARSA KORK-
MAYIN’’

Sanırım dijital çağı sevdiğim 
en güzel nokta buydu. Hiçbir ders 

almadan, kurs almadan 
ve birilerinden yardım 

almadan öğrendim 
her şeyi. Tabi destek 
istediğim yerler 
oldu ama kapılar 
hep kapandı çünkü 
büyük yerler ya 
paraya, ya diplo-
maya bakıyorlardı. 
Bende kendi çaba-
larımla öğrendim, 
yaptım, bozdum. 
Ama başardım. İn-
sanların bir hayali 
varsa korkmasınlar. 
Deneme yanılma ile 

doğruyu bulacaklar-

dır. Herkesin hayatında eksik bir şeyler 
var. Buna sadece Aşk, Sevgi olarak bak-
mayalım tabi, kimisi işinden, kimisi pa-
rasından, kimisi ailesinden kimisi başka 
bir şeyden eksiklik hissediyor. Noksanlar 
Kenti ismi bu eksikliklerin hepsini kapsı-
yor. 2016 yılında kurduğumuz radyomuz 
da gün geldi çok zor zamanlar geçirdik. 
Şimdiyse 10 - 15 arası ülkede dinleniyor. 
Sayımız gayet güzel, ki sayılarla pek ilgi-
lenmiyoruz. Anlayan, anlatan, anlaşılan 
olma yolunda ilerliyoruz, ilerleyeceğiz. 
Lavinya ise bilirsiniz Özdemir Asaf'ın 
şiiridir, Edebiyat dergisinide edebi bir 
isim ayakta tutabilirdi ancak. O yüzden 
bu isime karar verdik. Şuan dergimizde 
kendilerine özgü yazılarıyla birlikte 
20 - 25 kadar yazarımız mevcut’’ diye 
konuştu.
‘’ÇEVRENİZDEKİLER
KÖTÜYE DE İYİ DER’’

Sabredip, inandığınız sürece imkansız 
yoktur diye belirten Türkmen, ‘’Hiç kimse 
gelecek ile ilgili bir kaygıya kapılmasın 
sadece hayalleri varmı bunu bir düşünüp 
tartsınlar. Eğer ki hayalleri varsa bir 
adım daha öndeler, eğer yoksa o insan-
larda direkt bir düşünsün ne yapabilirim 
ya da neyi seviyorum diye. Bir insan 
hayaline sarılırsa hiçbir kış üşütmez onu. 
İnsanların olumlu ve olumsuz hiçbir 
yorumu düşünmesinler, Çünkü çevremiz-
deki kişiler kötüyede iyi der. Yaptığınız 
iş sizi mutlu ediyorsa, mutsuz olanlar 
pekte mühim olmamalı’’ dedi.

Radyo: www.noksanlarkenti.com - 
Dergi: www.lavinyadergisi.com
n Tolga ÖZDEMİR – KENT YAŞAM

KENT GÜNÇEL08 5 Ekim 2020 Pazartesi

Şık ambiyansı ve 
mükemmel ev sahipliği 
ile hafta boyunca farklı 
konseptlerdeki canlı müzik 
programları ile birbirinden 
farklı deneyimleri yaşa-
yabileceğiniz samimi bir 
ortam… Udi sanatçısı Alper-
han’ın kalbinize dokunan 
sesi, Ebru Kaya’nın eşsiz yo-
rumuyla söylediği şarkılar, 
Erbay Huter ve orkestrası ile 
nefis akşam yemekleri sizi 
müdavimi olacağınız bir yol-
culuğa çıkarmayı bekliyor.

Haftanın her günü 
birbirinden leziz meze, ara 
sıcak, salatalar, mevsim ba-
lıkları, et ve tavuk yemekleri 
birbirinden deneyimli aşçı-
ların sihirli dokunuşlarıyla, 
kaliteden ödün vermeyen 
hizmet anlayışıyla sizlere 
sunuluyor.

HADİ O ZAMAN HEP  
BİRLİKTE ‘LİONS CAFE’YE…

Güler yüzlü ve kaliteli 
hizmet anlayışı ile da-
mak tadınıza hitap eden 
leziz menüsünün yanı sıra 
uygun fiyat politikası ve 
rahat ortamıyla sabahtan 
başlayan güzel sohbetli 
kahvaltı sonrasında da 
akşamlarınızı renklendi-
recek eğlence anlayışını 
büyük bir keyifle siz değerli 

konuklarına yansıtıyorlar.  
Eğlence dünyasındaki yerini 
sağlamlaştıran “Lions Cafe 
Restaurant” doğum günü, 
evlilik yıldönümü, bayii top-
lantısı, şirket yemekleriniz 
ve özel günlerinizde de size 
keyifli anlar yaşatıyorlar. 
Bizler buranın müdavimleri 
arasında çoktan yerimizi 
aldık. Siz de ailenizle, 
dostlarınızla hem lezzetli 
yemeğin tadına varmak 
hem de eğlenmek istemez 
misiniz? Hadi o zaman hep 
birlikte ‘Lions Cafe’ye.
MAÇ KEYFİ LİONS CAFE’DE 

Lig maçlarını yemek 
eşliğinde ya da içkinizi, 
meyve suyunuzu yudumlar-
ken izlemek isterseniz Lions 
Cafe sizleri ağırlamaktan 
gurur duyar. Hizmet etmesi 
onlardan, keyif çıkarmak 
sizden..
 “SİZ ANIN TADINI ÇIKARIN”

Masanızda birbirinden 
lezzetli yemekler, sahnede 
en sevdiğiniz şarkıları ses-
lendiren isimler… Pazartesi, 
Perşembe, Cuma ve Pazar 
akşamları Udi Sanatçısı 
Alperhan, Salı akşamı 
Ebru Kaya, Çarşamba ve 
Cumartesi ise Erbay Huder 
ile orkestrası eşliliğinde 
eğlencenin coşkusunu yaşa-

yın. Geriye size anın tadını 
çıkarmak ve şarkılara eşlik 
etmek kalıyor.

n Senay GÜNCAVAR 
BADUR-Kent Yaşam

İstanbul Büyükşehir Belediyesi iştiraki Kiptaş, Pendik Yeşilce Aydos proje-
sindeki 100 daireyi, riskli bina ve alanlarda oturanlar için satışa çıkarıyor.

İstanbul’da riskli yapı raporlu veya 
riskli alandaki evlerde oturanlar için 
harekete geçen İBB iştiraki Kiptaş, 
İstanbul depremi konusunda farkında-
lığı artırmak, yapı güvenliği bilincini 
üst seviyeye taşımak için konut kam-
panyası başlattı.  Kiptaş kampanya 
kapsamında: 10 blok 331 konuttan 
oluşan Pendik Yeşilce Aydos projesin-
deki hemen teslim 100 daireyi satışa 
sunacak. Doğanın içinde, ulaşımın 
merkezinde bulunan site, Aydos orma-
nı manzarası, geniş peyzaj alanı, oyun 
alanları ve kapalı otoparkının yanı sıra 
içinde bulunan sosyal tesis ile dikkat 
çekiyor. Kampanya ile mevcut yapı 
stoğunun verimli şekilde kullanılması 
amaçlanıyor.
“FARKINDALIK YARATMAK İSTEDİK”

Kampanya hakkında bilgi ve-
ren KİPTAŞ Genel Müdürü Ali Kurt, 
“İstanbul’un dayanıklı yapı kullanım 
oranının artırılmasına yönelik, ‘kısıtlı 
kaynak maksimum verim’ temelli, 
dönüşüm modeli geliştirilmesi gerek-

tiğini düşünüyoruz. Afet risklerinin 
doğurduğu kırılganlıklara karşı daya-
nıklı kentleşme hedefleri çerçevesinde, 
kamu otoritesi koordinasyonunda risk-
li yapı sahiplerini mevcut yapı stoğu 
ile eşleştirmemiz, tartışmasız en hızlı 
çözümdür. Biz de bu model kapsamın-
da farkındalık yaratmak için stok dai-
relerimizi, öncelikle, riskli yapıda veya 
riskli alanda oturan mülk sahiplerine 
satışa sunuyoruz. 2020 Şubat ayında 
da benzer kampanyayı, 272 konut 
için yapmıştık. Mevcut yapı stoğunun 
verimli kullanımı için bu adımları 
atmaya devam edeceğiz” dedi.
UYGUN FİYAT VE ÖDEME SEÇENEKLERİ

KİPTAŞ, riskli yapı ve alanlarda 
yaşayanların kısa süre içinde güvenli 
konutlara geçebilmesi için kampanya-
da uygun ödeme koşullarının sağlan-
masına önem verdi. Daireler, kampan-
ya kapsamında, peşin 347 bin liradan 
başlayan fiyatlarla satışa çıkacak. 
Ayrıca isteyenler, bankaların sunacağı 
uygun vade seçenekleri ile bu evlerden 

birinin sahibi olabilecek. 
BAŞVURU KOŞULLARI VE SÜRECİ

Kampanya ile ilgili bilgiler KİP-
TAŞ’ın (kiptas.istanbul) internet 
sitesinin yanı sıra, sosyal medya 
hesaplarında da yer alıyor. Kampanya-
ya katılmak isteyen İstanbullular, 30 
Eylül-14 Ekim tarihleri arasında baş-
vuruda bulunabilecek. Kampanyadan, 
riskli yapı raporlu veya riskli alandaki 
evi dışında herhangi bir evi olmayan, 
18 yaşını doldurmuş ve ödeme alışkan-
lığına sahip kişiler faydalanabilecek.
KİPTAŞ, kampanyadan ev alanlarla 
yapacağı sözleşmeye, riskli yapısından 
veya riskli alandaki evinden kendi-
sinin ya da kira yoluyla bir başkası-
nın yararlanmayacağı taahhüdünü 
ekleyerek bu verileri Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı ile paylaşacak.Satış kam-
panyasından elde edilecek gelir sosyal 
konut ve kentsel dönüşüm projelerine 
kaynak yaratmak için kullanılacak.

n Kent Yaşam Haber Merkezi

Kiptaş Duyurdu! Riskli Yapılarda 
OTURANLARA ÖZEL KAMPANYA

Lions Cafe Restaurant’la
Hikayenizi Keşfedin
İstanbul Avcılar ilçesinin eğlenceli yüzü ‘Lions 
Cafe Restaurant” her geceye farklı bir müzik, 
her kişiye farklı mönü anlayışı ile siz değerli 
misafirlerini ağırlamaya devam ediyor

Bana göre her mekan kendince konu-
şur, anlatmak istediği bir cümlesi vardır, 
konuklarında kendi hikâyesi.  Burası da 
ailenizle, dostlarınızla evdeymişsiniz 
hissiyatını yaşatıyor. Sanki bir restauranta 
değil de aile dostunuza misafirliğe gider gibi 
karşılandığınız bir mekân. Nefis yemeklerin 
lezzetinde kaybolacağınız, tabakları adeta 
temizleyerek geri göndereceğiniz muhteşem 
tatların adresi. Arkadaşlarım ve beni güler 
yüzle karşılayan aynı şekilde uğurlayan 
işletme sahipleri Erhan Olgun ile  Cüneyt 
Gültekin ve ekibine çok teşekkür ediyorum. 
Avcılara yolunuz düştüğünüzde kesinlikle 
uğramanız gereken yerlerden biri neden mi? 
Bir yere gittiğinizde ilk göze çarpan sizi nasıl 

karşıladıklarıdır, bu mekânda ilgi alaka, 
yemekler, mezeler her şey mükemmel. 
Yemek yapmaktan anladığım sanılmasın 
sakın. Açıkçası çok ilgi de duymuyorum. 
Zaman da bulamıyorum. Ama yemeği 
çok iyi bilirim. Damak tadımda, gurme 
olmasam da gurmeliğe yakındır. Bu yüzden 
bu mekânı gönül rahatlığı ile sizlere tavsiye 
ediyorum. Benim uğrak adreslerimden biri 
oldu. Haftada bir bu mekanı hala ziyaret 
etmediyseniz büyük kayıp diyebilirim.  Siz 
de gelin hikâyenizi keşfedin.

Haydi, bakalım istikametiz “Lions Cafe 
Resturant” olsun. Yediğiniz sizlere şifa 
olsun…

EDİTÖR NOTU…

YEMEKLERİN 
EŞSİZ LEZZETİ 

Sabah, öğlen 
veya akşam yemek-
leriniz için zengin 
menüler. Fast food, 
dürüm-burger 
çorbalar, kırmızı ve 
beyaz et, salata çe-
şitleri, makarnalar, 
deniz ürünleri… 
Saymakla bitire-
miyorum en iyisi 
siz dostlarınızı, 
sevdiklerinizi alın 
ve mekânda bizim 
gibi yerinizi alın.
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İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi (İBB), kenti 1453’te 
fetheden Fatih Sultan Meh-
met’in 1480 yılında İtalyan 
ressam GentileBellini’nin 
atölyesinde yapılan orijinal 
tabloyu, Londra’daki dünyaca 
ünlü Christie’s salonunda, 
geçtiğimiz 25 Haziran’da 
gerçekleştirilen müzayedede 
satın almıştı. Tablo, yaklaşık 
2 aylık sürecin ardından, 26 
Ağustos’ta yuvasına dön-
müş, İBB’nin Saraçhane’deki 
merkez binasında özel olarak 
tasarlanan depoda dinlenmeye 
alınmıştı.

İstanbul’un kurtuluşunun 
97’nci yıldönümünde halka 
açılacak tablonun öngösterimi, CHP Genel 
Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu’na yapıldı. İBB 
Başkanı Ekrem İmamoğlu, Kılıçdaroğlu 
ile birlikte eski CHP Genel Başkanları, eski 
bakanlar, CHP İstanbul İl Başkanı Canan 
Kaftancıoğlu, İYİ Parti İstanbul İl Başkanı 
Buğra Kavuncu, milletvekilleri, belediye 
başkanları ve İBB Meclis üyelerinden oluşan 
konuklarını kapıda karşıladı.
TABLO İÇİN ÖZEL DEPO VE SERGİ ALANI 
OLUŞTURULDU

İBB, tablo için tam güvenlikli, iklimlen-
dirmeli özel korumalı depo alanı oluşturdu. 
Depoda, Rönesans dönemine ait bir eserin 
korunması için gerekli koşulların sağlan-
dı. Depo alanına, üç özel korumalı hava 
sızdırmaz kapıdan geçilerek girilebiliyor. 
Alanda ayrıca, tablonun saklanma koşulla-
rını sağlayacak şekilde özel iklimlendirme 
ve nem dengeleyici sistem bulunuyor. Özel 
gazlı yangın söndürme sistemi oluşturulan 
depoda eserin tam güvenliği de sağlandı. 
Aradan geçen geçen 35 günlük sürede, tab-
lonun dinlendirildiği salon yeniden düzen-
lendi. Sergi alanın özelliğine kavuşturulan 
bu salon, İBB Başkanlık Binasının giriş katı 
koridorları da sergi temaları ile zenginleşti-

rildi. Ziyaretçiler için hediyelik eşya standı 
oluşturuldu.
İMAMOĞLU: “BU ‘FATİH’İN
RÖNESANSI’DIR”

Kılıçdaroğlu ve İmamoğlu, daha sonra 
kameraların karşısına geçti. Etkinliğin açı-
lış konuşmasını yapan İmamoğlu, “Fatih 
Sultan Mehmet, yalnızca gencecik yaşında 
İstanbul’un fethedilmesini sağlayan cesa-
ret, strateji ve liderliği ortaya koyduğu için 
değil, çok farklı özellikleriyle müstesna bir 
isim. Aklı, feraseti, adaleti ve hoşgörüsüyle, 
İstanbul’u bizim ve tüm insanlığın en nadi-
de, en kıymetli hazinelerinden biri haline 
getirdi. Birbirleriyle uzlaşmaz, bir arada 
yaşayamaz düşmanlar gibi görülüp gösteril-
mek istenen, Doğu ve Batı dünyasını özgün 
bir sentez içerisinde buluşturdu. İstanbul’u 
farklı inanç ve kültürlerin birlikte özgürce 
yaşadığı, örnek bir dünya başkenti yaptı. 
İçinde yetiştiği İslami kültürü, ifrat ve 
taassupla bozma yoluna girmiş anlayışlara 
asla ve asla geçit vermedi. Bu kültürün 
sevgi ve hoşgörüye dayalı özüne sahip 
çıktı ve yüceltti. Geçmişin kalıplarını aştı 
ve yeni bir çağın değerleri onunla birlikte 
İstanbul’da derin bir kök salmaya başladı. 

Bu, aslında bir yeniden 
doğuş; dolayısıyla yeni 
rönesanstır. Bu, ‘Fa-
tih’in Rönesansı’dır. Bu 
anlamda tabloda yalnızca 
Fatih Sultan Mehmet’in 
portresi yok.Bu tabloyu 
görmek, bir anlamda 
Fatih Sultan Mehmet’le 
aynı havayı solumak gibi.  
Osmanlı’dan bugüne uza-
nan çok değerli bir tarihi, 
çok güçlü bir biçimde 
hissetmek ve yaşamak 
demek burayı gezmek. 
Bu tabloda; doğusuyla, 
batısıyla tüm insanlığın 
müşterek izleri, derin ve 
yüksek bir hümanizm 

var.  Bu tabloda tarihimizle, atalarımızla biz 
varız, hepimiz varız; İstanbul var’’ dedi.
KILIÇDAROĞLU: “BU TOPRAKLARIN HAKKI-
DIR O TABLO”

Tablonun ilk gösterimi öncesinde ko-
nuşan Kılıçdaroğlu, duygularını şu sözlerle 
dile getirdi: 

“Sizler ne kadar heyecanlıysanız, ben 
de o kadar heyecanlıyım. İstanbul’u fet-
heden, çağ açıp, çağ kapatan bir liderin, 
bir önderin, bir kahramanın portresini 
hep birlikte izleyeceğiz, göreceğiz. İstan-
bul, 3 büyük imparatorluğa başkentlik 
yapmış, kadim bir kent. Sadece bizim 
tarihimiz açısından değil, dünya tarihi 
açısından da çok önemli bir kent. Ve o 
kenti alan, o kenti yöneten bir kişiyi, bir 
İtalyan ressam, Bellini, portreye aktardı, 
tuvale aktardı. Ve bizler, yüzyıllar sonra 
bu portreyi İstanbul’u yöneten ve İstan-
bul’a getiren İBB Başkanı’mıza teşekkür 
ederiz. Bu toprakların hakkıdır, aslında 
o tablo, dolayısıyla İstanbul’a yakışan 
bir tablodur. Dünyaya da yakışan bir 
tablodur. Dolayısıyla bu tablonun bugün 
seyrini gerçekleştireceğiz.”

n Kent Yaşam Haber Merkezi

Ekim ayı birinci oturumunu ger-
çekleştiren Büyükçekmece Belediye 
Meclisi’nin gündemini Ermenistan’ın 
sivilleri hedef aldığı Azerbaycan oluş-
turdu. Belediye Başkanı Dr. Hasan 
Akgün ve mecliste grubu bulunan 
partiler Ermenistan’ı sert bir dille 
kınadı. 

Meclis gündeminin birinci 
maddesinin Terter şehri ile kardeş 
şehir olma talebi olduğuna değinen 
Belediye Başkanı Dr. Hasan Akgün, 
tarihi bir karar verileceğini belirterek,  
“Terter şehrinin bir kısım köyleri iş-
gal altında. İşgal altındaki bu toprak-
lar Azerbaycan devleti, askeri, ordusu 
ve milleti tarafından kısa zamanda 
kurtarılacak ve özgürlüğüne kavu-
şacaktır. Terter şehri ile kardeş şehir 
olma talebimizin gündemin birinci 
maddesi alınmasını oylarınıza sunu-
yorum” ifadesini kullandı. 
“ALLAH AZERBAYCAN ORDUSUNU 
MUZAFFER ETSİN”

Azerbaycan ile Türkiye arasında 
derin bağlar bulunduğunu belirten 
Akgün, “Türkiye Cumhuriyeti devleti 
ve milleti adaletsizliğin karşısında 
haksızlığa uğrayanların her zaman 
yanında olmuştur. 1994 yılından 
bugüne kadar Karabağ toprakları-
nın yüzde 25’e yakın alanı haksız ve 
adaletsiz şekilde uluslararası hukuka 
aykırı olarak Ermenistan tarafından 
işgal edilmiştir. Bunu bütün dünya 
biliyor. Bu işin patronu Birleşmiş 

Milletler’dir. Birleşmiş Milletler de 
hepimizin, dünyanın bildiği gibi dört 
kez almış olduğu kararla ‘Ey Erme-
nistan bu işgal ettiğin topraklardan 
çekil’ demiştir ama uygulanmamış-
tır. Birleşmiş Milletler’in kararını 
uygulamamak hele hele uluslararası 
birçok antlaşmaya aykırı olarak sen 
işgal etmiş olduğun birçok topraktan 
çıkmıyorsan bunun arkasına bakmak 
lazım. Allah Azerbaycan ordusunu 
muzaffer etsin. Bütün devletiyle, mil-
letiyle ayaklanmış durumda. Kararlı-
lıklarını ortaya koymuşlar. Birleşmiş 
Milletler’in kararlarından ve ulus-
lararası hukuktan almış olduğu güç 
ve kararla kendi topraklarını 30 sene 
sonra kurtarma kararlılığı içerisinde 
muzaffer bir şekilde yürüyorlar. Allah 
kılıçlarını keskin, top mermilerini 
isabetli etsin” dedi.
ERMENİSTAN’A TEPKİLER  
ÇOK SERT OLDU

CHP Grup Başkanvekili Coşkun 
Tanış, Ermenistan’ı kınayarak; 
“Azerbaycan’a ciddi bir haksızlık ya-
pılmış Karabağ döneminden beri. Bu 
işgalci zihniyeti lanetliyorum. Orada 
sivillere yapılan katliam, öldürülen 
insanlara rahmet diliyorum. Cum-
huriyet Halk Partisi grubu olarak da 
söylüyoruz bir bütün millet olarak 
da söylüyoruz sonuna kadar Azerbay-
can’ın haklı davasında yanlarında 
olduğumuzu belirtiyoruz. Ermenistan 
devletinin de bu alçakça saldırılarını 

durdurmalarını talep ediyoruz” dedi.  
Ak Parti Grup Başkanı Okan Gül-

koku, Azerbaycan’a yönelik Ermeni 
saldırısını şiddetle kınadıklarını belir-
terek; “Ermeni tarafı bu tür tehlikeli 
taktiklerden vazgeçmeli. Aklı selim 
ve hukukun yolunu seçmelidir. Şehit 
düşen Azerbaycanlı kardeşlerimize Al-
lah’tan rahmet, yaralılara acil şifa ve 
can Azerbaycan’a başsağlığı diliyoruz. 
Türkiye milleti olarak Azerbaycanlı 
kardeşlerimizin yanındayız” şeklinde 
konuştu. 

MHP Grup Başkavekili İdris Do-
ğan tepkisini şu sözlerle dile getirdi 
“Ermenistan insanlık suçu işleyerek 
sivil hedeflere saldırı yapmaktadır. 
Azerbaycan’ın bağımsızlık mücade-
lesinde Türk milleti olarak geçmişte 
yanlarında olduk. Bu zor günlerde de 
yanlarındayız. Karabağ Türk’ündür. 
Ne mutlu Türk’üm diyene.”  

İYİ Parti Grup Başkanvekili Özkalp 
Beyaz, Azerbaycan devletine, Türk 
milletinin devletiyle birlikte sonuna 
kadar destek verdiğinin altını çizerek; 
“Bu anlamda da devletimiz, hüküme-
timiz ve tüm siyasi partilerin göster-
miş olduğu tavırlardan ötürü herkese 
çok teşekkür ediyorum” dedi. 

Yapılan konuşmaların ardından 
meclis gündem maddeleri görüşüle-
rek karar bağlandı. Gündemin birinci 
maddesi olan Büyükçekmece ile Ter-
ter şehrinin kardeş şehir olma teklifi 
oybirliğiyle kabul edildi.

‘Fatih’ tablosunun
ön gösterimi yapıldı
İBB tarafından Londra'daki müzayedede satın alınan Fatih Sultan Mehmet tablosunun ön gösterimi yapıldı.

Savaşa Katılmak İçin
Başvuru Yaptılar

Ermenistan'ın Azerbaycan'a saldırısıyla başlayan çatışmalara 
Türkiye’de yaşayan Azerbaycan Türklerinden destek geldi. Azer-
baycan Başkonsolosluğu önünde Türkiye Azerbaycan Dayanışma 

ve Kültür Derneği’nin çağrısı ile toplanan Azerbaycan Türkleri, 
Ermenistana karşı savaşmak için başvuruda bulundu. 

Ermeni güçlerin Azerbaycan sivil 
yerleşim birimlerine ateş açması so-
nucu Azerbaycan ordusu karşı saldırı 
başlatmış ve bazı yerleşim birimlerini 
işgalden kurtarmıştı. Ermenistan ve 
Azerbaycan arasında yaşanan sıcak 
çatışmalar devam ederken, Azerbay-
can’ın haklı davasını desteklemek için 
Türkiye’de yaşayan Azerbaycan Türk-
leri, Türkiye Azerbaycan Dayanışma 
ve Kültür Derneği’nin (İSTAD) çağrısı 
ile Beşiktaş’ta bulunan Azerbaycan 
Başkonsolosluğu önünde toplandı. 
İSTAD Başkanı Sefer Karakoyunlu’nun 
basın açıklaması yaptığı programa 
katılanlar arasında Iğdırlılar Sosyal 
Dayanışma ve Kültür Derneği Başkanı 
Celal Karaali, Ardahanlılar Derneği 
Başkanı Ahmet Demirbaş’da yer aldı. 
‘’AHLAKSIZLIKLARI
TARİHE GEÇECEK’’

28 yıldır haksız yere işgal edilen 
toprakların azatlığının tüm Türkleri 
heyecanlandırdığına değinen İSTAD 
Başkanı Sefer Karakoyunlu, ‘’Bölge-
de sıkışıp kalan ekonomik ve siyasi 
problem yaşayan Ermenistan, Azer-
baycan'a saldırmakla çözüm arayışına 
girdi. Bunun sonucunda masum 
insanların öldürülmesi Ermenistan 
Paşinyan hükümetinin başvurdugu 
ahlaksız bir popülizm örneği olarak 
tarihe geçecektir! Ayrıca, son dönem-
lerde Dogu Akdeniz'de ve Libya'da 
yaşanan olayların ardından Ermenis-
tan tarafından, önce Azerbaycan'ın 
Tovuz bölgesine taaruz yapılması, 
akabinde Rusya tarafından yasalara 
aykırı şekilde silah sevkiyatı gerçekleş-
tirilmesi ve bu yaşanan olaylar mese-
lenin sadece Azerbaycan Ermenistan 
münakaşası değil, derin hesaplar 
peşinde koşan gizli ellerin kirli oyunu 
olduğuna aşikârdır. Bu konuda Bir-
leşmiş Milletler'in (BM) almış olduğu 
4 karar var. (BM); 822,853,874 ve 884 
sayılı kararları ile, Avrupa Güvenlik 
ve işbirliği Teşkilatı'nın (AGIT), 27 
Şubat 1993 tarihli Prag toplantısında, 
Karabağ topraklarının Azerbaycan'a 
ait olduğuna dair hukuki belgelerle 
'Karabağ Azerbaycan toprağıdır' olarak 
kanıtlanmıştır. Bu kararlara rağmen; 
Ermenistan işgal ettiği Azerbaycan 
topraklarında yasadisi faaliyetlerine 
devam etmiş ve Azerbaycan meşru 
müdafaa hakkını kullanarak, altında 

bulunan toprakları geri almak için 
harekete gecmistir. Azerbaycan dev-
letinin bu girişimini, sonuna kadar 
destekliyoruz’’ dedi.
‘’TÜRK MİLLETİNİN
SABRI TAŞMIŞTIR’’

Bölgede sulhun olması için Er-
menistan’ın Azerbaycan topraklarını 
kayıtsız şartsız terk etmesi gerektiğini 
söyleyen Karakoyunlu, ‘’ Sevindirici 
haberleri sizle paylaşmak istiyorum. 
Terter’in Gapanlı, Ağdam’ın Çıraklı, 
ve Orta Garvand, Fuzuli'nin Alhan-
lı ve Şükürbeyli, Cebrayıl’ın Çocuk 
Mercanlı köyleri azad olmuştur. 83 
milyon Türkiye halkı ve 300 milyon 
Türk dünyası olarak, Azerbaycan'ın 
83 milyon Türkiye halkı ve 300 milyon 
Türk dünya haklı davasında sonuna 
kadar arkasındayız. Türk milletinin 
sabrı taşmıştır 'Yeter artık' diyoruz. 
Vatanı işgalden Azad edilmesi yolunda 
şehit kardeşlerimize rahmet, gazileri-
mize de acil şifalar dileriz. Azerbaycan 
topraklarını işgal ederek; 28 yıldır 
hukuksuz bir şekilde bölgede huzur-
suzluk yaratan, Hocalı Soykırımı başta 
olmakla üzere binlerce masum insan 
katleden, uluslararası hukuku yok sa-
yarak işbirlikçilerinden aldığı destek-
le, Azerbaycan'ın yüzde yirmisini işgal 
eden Ermenistan'ı şiddetle kınıyoruz’’ 
diye konuştu.
DİLEKÇELER BAŞKONSOLOSLUĞA 
TESLİM EDİLDİ

Basın açıklamasının ardından 
yüzlerce insan Azerbaycan’da Erme-
nistana karşı savaşmak için başvuruda 
bulundu.  Başvuru dilekçeleri İSTAD 
Başkanı Sefer Karakoyunlu tarafından 
Azerbaycan İstanbul Başkonsolosluğu-
na teslim edildi.
n Tolga ÖZDEMİR- KENT YAŞAM

Büyükçekmece Meclisi’nden Tarihi Karar
Büyükçekmece Belediye Meclisi, topraklarının bir bölümü Ermenistan tarafından işgal edilen ve geç-
tiğimiz günlerde Ermenistan’ın sivil halkı hedef aldığı Terter kenti ile kardeş şehir olma kararı aldı.

Murat Çalık: Çok Yaşa Azerbaycan
Beylikdüzü Beledi-

yesi gerçekleşen Ekim 
Ayı Meclis Toplantı-
sı’nın 1.Oturumunda 
Başkan Murat Çalık 
yaptığı konuşmasında,  
18 Ekim Azerbaycan 
Cumhuriyeti’nin 
29.Bağımsızlık 
Günü’nü kutlaya-
rak, “İçinde bulun-
duğumuz günler bu 
bağımsızlığın değerini 
ve kıymetini bir kez 
daha bize gösteriyor. 
Tüm kalbimizle diyoruz ki, çok yaşa 
Azerbaycan” dedi.

Beylikdüzü Belediyesi Ekim ayı 
Meclis Toplantısı’nın 1. Oturumu Bey-
likdüzü Atatürk Kültür ve Sanat Mer-
kezi Trakya Salonu’nda gerçekleşti. 
Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet 
Murat Çalık başkanlığında pandemi 
koşullarına uygun oturma düzeni ve 
hijyen kuralları çerçevesinde düzen-
lenen oturumda, meclis gündem 
maddeleri ve Ak Parti’nin sunduğu 2 
adet sözlü önerge ele alındı. 
“RAHMETLE ANIYORUM”

Salon Azerbaycan ve Türkiye 
bayraklarıyla bezenirken meclisten 
Azerbaycan’a destek mesajları yük-
seldi. Meclis konuşmasına yaşanan 

önemli gün, hafta ve 
gelişmeleri hatırlata-
rak başlayan Başkan 
Mehmet Murat Çalık, 
söze eylül ayında şehit 
olan askerleri anarak 
başladı.

Şehit düşen 
askerlerin isimleri ve 
rütbelerini tek tek dile 
getiren Başkan Çalık, 
tüm şehitlere Allah’tan 
rahmet, ailelerine ve 
tüm ulusa sabırlar dile-
di. Ankara’da yaşanan 

gar katliamına değinen Çalık, “10 
Ekim Ankara Katliamı’nın 5’inci yıl 
dönümü. Bu hain terör saldırısında 
hayatını kaybeden 103 insanımızı 
rahmetle anıyorum. ”dedi. 
BAĞIMSIZLIĞIN
DEĞERİNİ DAHA İYİ ANLIYORUZ

Başkan Murat Çalık yaptığı konuş-
masında,  18 Ekim Azerbaycan Cum-
huriyeti’nin 29.Bağımsızlık Günü’nü 
kutlayarak, “İçinde bulunduğumuz 
günler bu bağımsızlığın değerini ve 
kıymetini bir kez daha bize gösteriyor, 
daha iyi anlıyoruz. Tüm kalbimizle 
diyoruz ki, çok yaşa Azerbaycan” ifade-
lerini kullandı. n Senay GÜNCAVAR 
BADUR-Kent Yaşam



Küresel salgın 
korona virüs nedeni 
ile uzaktan eğitim 
ile başlayan ders-
ler bir sorunu da 
beraberinde getirdi. 
Evlerinde televiz-
yon, internet ve 
bilgisayar bulun-
mayan öğrenciler, 
Eğitim Bilişim 
Ağı(EBA) üzerin-
den verilen ders-
lerden mahrum 
kaldı. Çocuklar 
için eğitimde fırsat eşitliği 
yaratmak isteyen Bakırköy 
Belediyesi ise ‘’Uzaktan 
Eğitime Uzak Kalmasınlar’’ 
sloganı ile bir kampanya 
başlattı. Bu kampanya ile 
ihtiyaç sahibi çocuklara 
yeni ve kullanılabilir tab-
let, dizüstü ve masaüstü 
bilgisayar ulaştırılacak.
‘’GENÇLER GELECEĞE 
UMUTLA BAKSIN’’

Konu ile ilgili açık-
lama yapan Bakırköy 
Belediye Başkanı Dr. 
Bülent Kerimoğlu; “Be-
lediye olarak hizmete 
başladığımız günden 
beri ‘7 Bölge 7000 
Çocuk’, ‘Dilek Ağacı’ 
gibi birçok projemiz-
le yurdumuzun her 
köşesinde elimizin 
ulaştığı her yerde 
ki çocuklarımızın, 
giyimden okul araç 
gereçlerine tüm 
ihtiyaçlarını 
karşıla-
dık ve 
kar-

şılamaya devam ediyoruz.  
Pandeminin başlamasından bu 
güne kadar da ihtiyaç sahiplerine 
düzenli olarak destek vermeyi 
sürdürüyoruz. Uzaktan eğitimin 
başlamasıyla da eğitimde fırsat 
eşitliğini sağlamak adına çocukla-
rımıza bilgisayar ve tablet tedarik 
etmeye başladık. Bunu yaparken 
Atatürkçü, çağdaş, aydın komşu-
larımızın desteğini de alarak daha 
fazla çocuğumuza ulaşmayı hedef-
liyoruz. Eğitimde fırsat eşitliğini 
sağlamak ve çağdaş, geleceğe 
umutla bakan gençlerin yetişmesi 
adına başlattığımız kampanyamı-
za tüm vatandaşlarımızın desteği-
ni bekliyoruz” dedi.

Uzaktan Eğitime Uzak Kal-
masınlar’ kampanyasına destek 
olmak isteyenlerin, Bakırköy 
Belediyesi Halk Masasının 0212 
5425204 numaralı telefonunu 

arayarak yapacakları 
başvuru sonrası, Bakır-
köy Belediyesi adreslere 
giderek yardımları bizzat 
teslim alacak. Toplanan 
yardımlar daha sonra ihti-

yaç sahibi öğrencilere yine 
Belediye eliyle ulaştırı-

lacak. n Kent Yaşam 
Haber Merkezi
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Kağıthane’de billboardlara 
reklam yerine mama konuldu

4 Ekim Hayvanları Koruma 
gününde farkındalık oluşturmak 
amacıyla Kağıthane Belediyesi 
ilçedeki billboardlara kedi ve köpek 
mamaları astı. Vatandaşlar billbo-
ardlardaki mamaları alıp diledikleri 
sokak hayvanını besledi. 

Her yıl Ekim ayında gerçekleşen 
Hayvanları Koruma Günü nede-
niyle Kağıthane Belediyesi ilçedeki 
billboardlara kedi ve köpek ma-
maları astı. İlginin yoğun olduğu 
projede vatandaşlar billboardlardaki 
mamaları alıp, sokak hayvanlarını 
besledi. Üç gün sürecek olan projede 
toplam 3 bin paket kedi ve köpek 
maması dağıtılırken Kağıthane’nin 

20 farklı noktasındaki billboardlara 
mama asıldı.
“HAYATI BİRLİKTE PAYLAŞIYORUZ”

"Sokaklarda yaşayan can 
dostlarımızla bu hayatı birlikte 
paylaşıyoruz" diyen Kağıthane 
Belediye Başkanı Mevlüt Öztekin 
şunları söyledi; “ Biz sadece bugün 
değil yılın bütün günlerinde can 
dostlarımız ile birlikteyiz. Bugün 
de bir farkındalık projesi oluştu-
ralım dedik. Sokaklarda yaşayan 
can dostlarımızla bu hayatı birlikte 
paylaşıyoruz bu yüzden can dostla-
rımızın mamalarını billboardlara 
astık. Vatandaşlarımıza da ‘can 

dostlarımızı mutlu etmek ister 
misiniz?’ Diye bir soru sorduk. 
Vatandaşlarımızbillboardlardan  
mamalarıalıp sokak hayvanlarını 
besleyebilir. Bizlerin asıl isteği şu ki, 
sokak hayvanlarına tüm vatan-
daşlarımızın duyarlı olması. Bizler 
hayvan ambulansımızla, veteriner 
hekimlerimizle, rehabilitasyon 
merkezimizle ve besleme noktaları-
mızla can dostlarımızın yanlarında 
olmaya devam edeceğiz. Sokak 
hayvanları için ayrıca Can Dostları 
Ofisi adında projemizi önümüzdeki 
yıl hayata geçireceğiz”

n Kent Yaşam Haber Merkezi

İlk açıldığı günden itibaren 
büyük beğeni toplayan ve zaman 
içerisinde döner denilince İstanbul-
luların aklına gelen yerlerden biri 
olmayı başaran Dönerci Aziz Usta, 
Avcılar Tahtakale Mahallesi’nde yer 
alan İnnovia Çarşı içerisinde yeni 
dükkanının açılışını yaptı. Oldukça 
yoğun katılımın yaşandığı açılışta 
tanınmış simalar ve siyasilerde yer 
aldı. Küresel salgın korona virüs 
nedeni ile sosyal mesafe kurallarına 
dikkat edildi ve katılımcıların maske 
takması da zorunlu tutuldu.

Açılış kurdelesini CHP İstan-
bul İl Başkan Yardımcısı İbrahim 
Yılmaz ve Tahtakale Mahallesi 
Muhtarı Serkan Vatansever ve me-
kan sahibi Aziz usta birlikte kesti. 
1967 yılından beri verdiği kaliteli 
hizmeti yeni yerinde sürdürecek 
olan Dönerci Aziz Usta, lezzetli et 
ve tavuk döner menüsü ile misafir-
lerini ağırlamayı bekliyor.

n Kent Yaşam Haber Merkezi

DÖNERDE LEZZETİN ADI 

DÖNERCİ AZİZ USTA

İNNOVİA’DA HİZMETTE

İstanbul’da 53 yıldır faaliyet gösteren Dönerci 

Aziz Usta, geleneksel döner lezzeti, uygun

fiyat ve üstün hizmet kalitesi ile Avcılar’da

yeni dükkanını açtı.

Silivri ‘Bozok Parkı’na

Görkemli Açılış
Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz’ın çocuklara, gençlere ve kadın-
lara verdiği önemin bir göstergesi olan park ve spor alanları Silivri’nin 
her mahallesine kazandırılmaya devam ediyor. Parkın açılış töreninde 
konuşan Başkan Volkan Yılmaz, “Silivri’nin her mahallesine sosyal ya-
şam alanları, spor sahaları ve parklar yapmaya devam ediyoruz” dedi.

Cumhuriyet Mahallesinde yapımı tamamlanan 
çok amaçlı spor alanı ve oyun parklarından biri olan 
Bozok Parkı’nın açılışı pandemi kuralları içerisinde 
gerçekleştirildi. Tandoğan Sokak’ta 4500 m2 alan üze-
rine kurulan parkın açılışına Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz eşi Ezgi Yılmaz, belediye meclis üyeleri, 
siyasi parti ilçe başkanları ve yöneticileri, STK temsil-
cileri, muhtarlar, amatör spor kulübü yöneticileri ve 
çok sayıda mahalle sakini katıldı. Saygı duruşunda 
bulunulması ve İstiklal Marşının söylenmesi ile başla-
yan törende dua edilip kurban kesilirken, açılışa özel 
oynanan basketbol maçlarının başlama atışını Silivri 
Belediye Başkanı Volkan Yılmaz yaptı.
“SADECE ÇARŞI VE SAHİL ANLAYIŞI İLE YÖNETİLMEMELİ”

Törende konuşan Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, 
Silivri’de oluşturulan sosyal yaşam alanları, spor saha-
ları ve yeni yapılan park yatırımlarına değinerek, “Biz 
yola çıkarken bu şehrin güzel insanlarına, hanıme-
fendilere sözler verdik. Bir kardeşiniz olarak o sözleri 
tutmanın haklı onurunu ve gururunu sizlerle beraber 
yaşıyorum.” dedi. 

10 yıl önce ıhlamur ağacı dikerek 
koru oluşturan Saint Benoit Lise-
si öğrencilerine de teşekkür 
eden Başkan Yılmaz, 
şöyle devam etti: “Bu-
gün çocuklarımıza, 
gençlerimize ve siz 
hanımefendilere 
çok güzel bir 
parkı hediye edi-
yoruz. Esasında 
şunu söylemiş-
tim ben, Silivri 

çarşı meydanından ve sahilden ibarettir anlayışı ile 
yönetilmemeli. Biz bu anlayışla Silivri’yi yönetirsek 
sizlere ve Silivri’ye ihanet ederiz dedik. Ve geldik ma-
hallemize. Biz burayı dolaşırken burası çok güzel bir 
ıhlamur korusuydu. Ama bakımsız ve içerisinde hiçbir 
şey olmayan bir ıhlamur parkıydı. Bu vesile ile eşimin 
de mezun olduğu Saint Benoît Lisesinin öğrencilerine 
10 yıl önce burayı ağaçlandırdıkları için Silivri halkı 
adına teşekkür ediyorum.”
“10 PARKI BİTİRDİK”

Silivri’de tamamlanan ve yapımı devam eden spor 
alanları ve parklara ilişkin bilgiler veren Başkan Yıl-
maz, “Sizler için yaptığımız bu parklarda çocuklarımız 
spor yapsın, yeşil alanlarda oynasın, hanımefendiler 
jimnastik yapsın, kamelyalarda sabah kahvaltınızı 
yapın, akşam çayınızı için. Onun için hiç meraklan-
mayın, Silivri’nin bu gibi alanları olan her mahallesin-
de Bozok Parkı gibi parklar yapmaya devam edeceğiz. 
Yaklaşık 10 tane parkı bitirmiş durumdayız. İnsanla-
rın artık sadece sahile muhtaç olmaması için Silivri 

genelinde insanların Silivri’yi yaşayabil-
mesi için biz Yeni Mahalleye, Alibey 

Mahallesine, Mimarsinan 
Mahallesine, Cumhuriyet 

Mahallesine, köyleri-
mize, bu tür sosyal 

alanları yapmaya 
devam edeceğiz. 

Köy okullarımız-
da kütüphanesi, 
bilgisayar odası, 
tiyatro sahnesi 
olmayan köy 
okulu kalma-

sın diyerek 4 köy okulumuza bunları yaptık. 
12 köy okulumuzun tamamına yapıyoruz. 
Ayrıca tüm köy okullarımızın tuvaletlerini 
sponsorlarımızın destekleriyle yeniliyoruz. 
Onun için bizler, çocuklarımız demeye, genç-
lerimiz demeye, hanımefendilerimiz demeye 
devam edeceğiz.” ifadelerini kullandı.
“TABLETİ OLMAYAN ÇOCUKLARIMIZA 
DESTEK OLACAĞIZ”

Pandemi nedeniyle başlatılan uzaktan 
eğitim döneminde mağduriyet yaşayan 
ailelere destek olacaklarını açıklayan Başkan 
Yılmaz, “Bu pandemi döneminde çocuk-
larınızın eğitimi için çok sıkıntılı günler 
yaşadığınızı biliyoruz. İnterneti olmayan, 
tableti, bilgisayarı olmayan, uzaktan eğitime 
bağlanamayan evlerimiz var. Sosyal inceleme 
yapıp bu dezavantajlı evlerimizden başlayarak 
çocuklarımızın eğitimi için de sizlerin yanında 
olmaya devam edeceğiz.” diye konuştu.
NELER YAPILDI?

Cumhuriyet Mahallesi Tandoğan Sokak’ta 
4.500 m2 alan üzerine kurulu Bozok Spor Alanı 
ve Oyun Parkında, Silivri Belediyesi Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü tarafından gerçekleştirilen 
çalışmalar kapsamında; açık basketbol saha-
sı, tribün, çocuk oyun grupları, açık alan spor 
aletleri, kamelya ve banklar, piknik masaları, 
ağaçlandırma, çimlendirme, otomatik sulama 
sistemi ve aydınlatma işlemleri yapıldı. Ayrıca çev-
re düzenlemesine hassasiyet gösterilerek mahalle 
sakinlerinin kullanımına hazır hale getirildi.

n Senay GÜNCAVAR BADUR-Kent Yaşam

“Uzaktan Eğitime Uzak Kalmasınlar”
Bakırköy Belediyesi, pandemi ile birlikte tablet, bilgisayar, televizyon gibi 
teknolojik aletlerin kullanımını mecburi kılan uzaktan eğitim döneminde, 

ihtiyaç sahibi öğrencilerin eğitimlerini kesintisiz devam ettirebilmeleri 
için “Uzaktan Eğitime Uzak Kalmasınlar” isimli kampanya başlattı.

ŞİŞLİ’DE DİKİMEVİ HİZMETE AÇILDI
Şişli Belediyesi, bireylerin sosyo-ekonomik açıdan güçlenmelerinin yanı sıra, pan-
demi sürecinde komşularının ve sağlık çalışanlarının kullanımına yönelik forma, 
önlük ve maske dikimi yapılması amacıyla Şişli Dikimevi’ni hayata geçirdi.

Şişli Belediyesi istihdama 
doğrudan katkı yapan yeni bir 
girişime daha imza attı. Şişli 
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü, 
Şişli İlçe Halk Eğitim Müdür-
lüğü, Mülteci Destek Derneği, 
SaveTheChildren, Göçmen Da-
yanışma Derneği ve GİZİA 

Tekstil işbirliğiyle mesleki ye-
terlilik ve istihdam sağlaması 
hedeflenen “Şişli Dikimevi” 
29 Eylül Salı günü açıldı. 
Açılışa Şişli Belediye Başkanı 
Muammer Keskin, tasarımcı 
ve modacı Aslı Filinta, GİZİA 
Yönetim Kurulu Başkanı 
İsmail Kutlu ve kursiyerlerin 

yanı sıra, farklı sektörlerden 
birçok konuk katıldı.

İlk etapta 25 
kişi istihdam 

edilecek
Şişli 

Belediye 
Başkanı 
Muam-
mer 
Keskin, 
açılışta 
yaptığı 

konuşmada “Pandemi süreci-
nin yarattığı olumsuz etkileri 
en aza indirmek amacıyla kriz 
ortamına en uygun çözümle-
ri üretmeye odaklandık. Bu 
kapsamda salgın döneminde 
en çok ihtiyaç duyulan maske 
ve tıbbi giyim malzemeleri 
üreterek çalışmalara başladı-
ğımız dikim evimizin açılışını 
yaptık” dedi.

Keskin, komşularının 
tekstil ve dikim alanında eği-
tim almalarını ve istihdamla-
rının sağlanarak sosyo-ekono-
mik açıdan desteklenmelerini 
hedeflediklerini vurguladı.

Dikimevi’nde ilk etapta, 
MUDEM ve SaveTheChildren 
işbirliğiyle İŞKUR üzerinden 
25 kişi istihdam edilecek. 

n FİDAN UĞUR-KENT 
YAŞAM
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ATAŞEHİR EKİM’DE
KÜLTÜR SANAT’A DOYACAK
Ataşehir Belediyesi pandemi döneminde de kültür-sanat etkinlik-
lerine devam ediyor. Vatandaşların sağlığı için kültür merkezlerini 
bir süre daha kapalı tutacak olan Ataşehir Belediyesi tüm etkinlik-
lerini E-Kültür Merkezi üzerinden izleyicilerin ayağına getirecek.

Pandemi nedeniyle zor günler 
geçiren kültür sanat camiasını 
desteklemek ve Ataşehirlilerin kültür 
- sanat faaliyetlerinden kesintisiz 
yararlanmasını sağlamak için tüm 
kültür merkezlerini tam donanımlı 
bir stüdyo haline getiren Ataşehir 
Belediyesi ekim ayı için çok renkli bir 
program hazırladı.

E-Kültür Merkezi kapsamında 
tüm etkinlik ve söyleşiler; Youtube, 
sosyal medya hesapları ve Radyo Ata-
şehir’den yayınlanırken ayrıca tüm 
podcastlere de yine bu mecralardan 
erişilebilecek. Ataşehir’de yeni dö-
nem kültür sanat hizmetleri, Ekim 
ayıyla birlikte birbirinden keyifli ve 
eğlenceli konserler, çocuk tiyatroları, 
atölyeler, söyleşiler, seminerler ve 
daha birçok etkinlikle başlıyor.
Dijital Konserler

Ataşehir’de yaşayan sanatçıları 
desteklemek için başlatılan “Ataşe-
hir’in Sesleri” projesi kapsamında 
ilk konseri ünlü kamança virtüözü 
Arslan Hazreti verecek. 14 Ekim’de 
Youtube kanalından yayınlanacak 
konser 16 Ekim’de Radyo Ataşe-
hir’den de dinleyicilere ulaşacak. 
Karadeniz’in dokusunu müziğine 
taşıyan Niyazi Koyuncu, Ekim ayın-
da Ataşehirlilerle buluşacak bir diğer 
sanatçı olacak. Başarılı sanatçının 
konseri 28 Ekim’de Youtube kana-
lından yayınlanırken, 29 Ekim’de de 
Radyo Ataşehir’den dinlenebilecek.
Çocuk tiyatroları ve radyo tiyatrosu

Çocuk tiyatroları etkinliklerinde 
ise 11 Ekim’de “Kaba Korsan ve Hazi-
ne Adası”, 25 Ekim’de de “Çikolatalar 
Ülkesi” minik izleyicilerin karşısı-
na Youtube kanalından çıkacak. 
Radyolu günlerin unutulmazı olan 
“radyo tiyatrosu”na yeniden hayat 
veren Ataşehir Belediyesi Tiyatro 
Topluluğu sanatçıları, eskiden 
olduğu gibi herkesi Radyo Ataşehir’in 
başına toplayacak. Radyo tiyatrosun-
da yayınlanacak ilk eser “Musullu 
Süleyman”ın ilk bölümü 23 Ekim’de 
Radyo Ataşehir’den dinleyicilerle 
buluşurken, sonraki bölümleri her 
sabah 10.30’da yayınlanacak.
Marcus Graf ile sanat tarihi

Ataşehir Belediyesi E-Kültür 
Merkezi’nin “Çağdaş Sanat Bölümü” 
koordinatörlüğünü bu yıl Prof. Mar-
cus Graf üstlendi. Graf, E-Kültür Mer-
kezi’nin tasarımı ve hayata geçmesi 

konusunda Ataşehir Belediyesi’ne 
destek verirken online olarak da bir 
dizi seminer hazırlıyor. Graf Ataşe-
hirlilerle başlangıcından günümüze 
kadar dünya sanat tarihini tartışa-
cak. “Marcus Graf ile Sanat Tarihi” 
9 Ekim’de Youtube kanalından 11 
Ekim’de de Radyo Ataşehir’den 
yayınlanacak.
Birbirinden güzel sohbet programları

Ekim ayında farklı konularda 
sohbet programları da Ataşehirliler 
ile buluşacak. 13 Ekim’de Youtube 
kanalından yayınlanacak Murat 
Germen ile “Kent, Fotoğraf ve Şim-
diki Zaman Üzerine” konulu sohbeti 
Yeditepe Üniversitesi Öğretim Görev-
lisi Öykü Demirci gerçekleştirecek. 
Sohbet programı 15 Ekim’de Radyo 
Ataşehir’den de yayınlanacak.
Edebiyat buluşmaları

Tüm dünyayı etkisi altına alan 
pandemi sürecinde kültür-sanat 
alanındaki üretimlerin odağını 
“Umut” teması oluşturuyor. Ataşehir 
Belediyesi’nin kültür-sanat ajanda-
sına pandemiyle birlikte şairlerin 
“Umut” temalı şiirlerini okudukları 
yeni bir bölüm ekleniyor. “Aşk ve 
Kuyrukluyıldız” adlı şiir kitabından 
“Yalnızca Kanatlarına Güven” adlı 
şiiri ile şair-yazar Akgün Akova, 12 
Ekim’de Youtube’dan 14 Ekim’de 
de Radyo Ataşehir’den şiirseverlerin 
karşısında olacak.

Çocuk edebiyatının önemli 
temsilcileriyle çocukları buluşturan 
“Yazarlar Çocuklarla Bir Araya Geli-
yor” söyleşi programının bu sezon ilk 
konuğu gazeteci-yazar Özlem Özde-
mir. Yazar, “İlham Veren Cumhuriyet 
Kahramanları” serisinde ''Öncü 
Kadınlar'' kitabının ardından, ''Öncü 
Erkekler'' kitabını da okurla buluştur-
du. Gelecek nesillere Cumhuriyetin 
önemli değerlerini, kahramanla-
rını aktaran bu biyografi kitapları 
tarihi birer belge niteliğini taşıyor. 
Kitapta; Abidin Dino, Oktay Sinanoğ-
lu, Cahit Arf gibi bilim, kültür ve 
sanat alanından çok önemli isimler 
anlatılıyor. Özlem Özdemir 18 
Ekim’de Youtube’dan 20 Ekim’de de 
Radyo Ataşehir’den dinlenebilecek. 
Ataşehir Belediyesi’nin kültür sanat 
etkinliklerini takip etmek isteyenler 
belediyenin resmi web sitesinden 
diğer programlara ulaşabilecek. 

n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat, kendisine sosyal 
medya üzerinden ulaşarak Dün-
ya Barış Parkı’na salıncak isteyen 
12 yaşındaki Yaman Deniz’in 
isteğini kırmadı. Ekipler Ya-
man’ın istediği salıncağı parka 
kurarken, Yaman da Beşiktaş 
Belediye Başkanı Rıza Akpolat’a 
çocuklara gösterdiği ilgiden dola-
yı çok teşekkür etti. 

Beşiktaş’ta genç yaşlı herkese 
hizmet götürmek için çalışan 
Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza 
Akpolat’a, geçtiğimiz günler-
de sosyal medya üzerinden bir 
talep geldi. 12 yaşındaki Yaman 
Dünya Barış Parkı’nda yer alan 
ve ekipler tarafından düzenle-
me sebebiyle farklı bir bölgeye 
kaldırılan salıncağın yeniden 
aynı yerine konulmasını istedi. 
Sadece o salıncakta ayaklarının 
yere değmediğini söyleyen Ya-
man, kendisi ve arkadaşları için 
o bölgede yer alan ve kaldırılan 
salıncağın tekrar aynı bölgeye 
konulmasını talep etti. Başkan 
Akpolat da Yaman’ın bu isteği-
ni göz ardı etmeyerek ekiplere 
talimat verdi. Beşiktaş Belediyesi 
Park ve Bahçeler Müdürlüğü’ne 
bağlı ekipler bölgeye Yaman’ın 
istediği gibi yüksek bir salın-

cağı yeniden kurdu. Yaman da 
ekipler çalışma gerçekleştirirken 
parka davet edildi ve ekiplerin 
salıncağı kurma çalışmaları-
na bizzat şahit oldu. Beşiktaş 
Belediye Başkanı Rıza Akpolat’a 
isteğini geri çevirmediği için 
teşekkür eden Yaman Deniz, sü-
reci şu şekilde anlattı. ‘’ Beşiktaş 
Belediye Başkanı Rıza Akpolat’a 
parkımızda salıncak olmadığını 
dile getirdim. Sonra beni buraya 
çağırdılar ve istediğim salınca-
ğı kuracaklarını söylediler. Şu 
anda işte o bölgedeyiz. Mesajıma 
döndükleri için çok şaşırdım, 
açıkçası beklemiyordum böyle 
bir şey. 25 bin takipçisinden beni 
seçti ben şaşırdım yani. Beşiktaş 
Belediyesi’ne ve Beşiktaş Bele-
diye Başkanı Rıza Akpolat’a çok 
teşekkür ediyorum.’’ dedi.

Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat da sosyal medya he-
sabından bir paylaşım yaparak 
Yaman Deniz’in yeni salıncağı-
na bindiği görüntüleri paylaştı 
ve duygularını şu sözlerle dile 
getirdi:Elimizden geldiğince, 
gücümüz yettiğince Beşiktaş’ta-
ki çocuklarımızın dileklerini 
gerçekleştiriyor, hayatlarını gü-
zelleştiriyoruz. n FİDAN UĞUR-
KENT YAŞAM

İstanbul’da, 2020 yılının sekiz 
aylık döneminde, 13 bin 804 yangın 
gerçekleşti. Yangına sebeblerin 
arasında sigara ilk sırada yer alırken 
itfaiye araçlarının yangın yerine orta-
lama varış süresi, 5 dakika 29 saniye 
olarak kaydedildi. 

İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
İstatistik Ofisi, Ağustos 2020 İstanbul 
İtfaiye İstatistikleri Bülteni’ni yayın-
ladı. İtfaiye Daire Başkanlığı’ndan 
alınan veriler rakamlara göre şimdiye 
kadar toplam 13 bin 804 yangın mey-
dana geldi. 2019 yılındaki toplam 
22 bin 543 yangının 15 bin 412’si 
ilk sekiz aylık dönemde yaşanmıştı. 
2020 yılının aynıdöneminde, geçen 
yıla göre yüzde 10,4 azalışla 13 bin 
804 yangın görüldü. 

İtfaiye araçlarının yangın yerine 
varış süresi ortalama 5 dakika 29 sa-
niye olarak kaydedildi. Yangına varış 
süresi, Şile’de 8 dakika, Çekmeköy’de 
7 dakika 38 saniye, Silivri’de 7 dakika 
29 saniye, Adalar’da 2 dakika 49 
saniye, Fatih’te 3 dakika 42 saniye ve 
Beşiktaş’ta 4 dakika 12 saniye olarak 
gerçekleşti.Avrupa yakasında daha 
fazla Yangınların yüzde 31,9’u Ana-
dolu Yakasında (4 bin 402 yangın), 
yüzde 68,1’i ise Avrupa Yakasında (9 
bin 402 yangın) görüldü.

En az yangın Adalar ve Bakırköy’de
İlk sekiz ayda, en fazla yangın 

Anadolu Yakasında Pendik’te (602 
yangın), Avrupa Yakasında Esen-
yurt’ta (807 yangın) meydana geldi. 
Ağustos ayında, en fazla yangın 
Pendik (112) ve Silivri’de (139), en az 
yangın ise Adalar(7) ve Bakırköy’de 
(23) yaşandı. En fazla yangın Ziya Gö-
kalp Mahallesi’nde En fazla yangın 
olan mahalleler 147 yangın ile Ziya 
Gökalp (Başakşehir) ve 93 yangın ile 
Aydınlı (Tuzla) oldu. Bu mahallelerin 
dışında, Selimpaşa Merkez’de 87 
ve Güvercintepe’de (Başakşehir) 82 
yangın geçekleşti. 
Sigara ilk sırada yer aldı

Yangınların sebeblerine bakıl-
dığında ise ilk sırada sigara olduğu 
tespit edildi.  Toplam yangınların 
yüzde 39,58’i sigara (5 bin 464), yüz-
de 27,23’ü elektrik (3 bin 759), yüzde 
7,32’si yangın ve kasıt (bin 110), yüz-
de 1,97’si çocukların ateşle oynaması 
(272) ve yüzde 1,33’ü parlama (183) 
nedeni ile çıktı. Sigara yangınları, 
en fazla Arnavutköy (327), Esenyurt 
(311) ve Küçükçekmece’de (307), 
en az Adalar (8), Şile (28) ve Çekme-
köy’de (49) gerçekleşti.  
n KENT YAŞAM –HABER MERKEZİ

Çalık “Çok kıymetli bir
projeyi hayata geçiriyoruz”
Beylikdüzü Belediyesi’nin çocukların kentsel tarımın ve üretmenin önemini kavraması için hayata geçir-
diği Küçük Bahçıvanlar Parkı’nda ilk fide dikimi, gerçekleşti. Başkan Çalık “Çok kıymetli bir projeyi hayata 
geçiriyoruz. Buranın nasıl yeşerdiğini, toprağın ne kadar bereketli olduğunu hep birlikte göreceğiz.” dedi. 

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet 
Murat Çalık, Küçük Bahçıvanlar Parkı’nda 
çocuklarla kışlık fide ekti. Kıvırcık, pazı, 
brüksel lahanası, brokoli, karnabahar, 
pırasa ve enginargibi kışlık sebzeleri, minik 
ellerin toprakla buluşturduğu etkinlikte, 
çocukların heyecanı görülmeye değerdi. 
Program sonunda çocuklara ata tohumu, 
boyama kitabı, boya kalemi ve Türk Bay-
rağı’ndan oluşan hediyeleri veren Başkan 
Mehmet Murat Çalık, çocuklarla hatıra 
fotoğrafı çektirmeyi de ihmal etmedi. Bin 
metrekarelik ekim alanına sahip Küçük 
Bahçıvanlar Parkı’nda iki bin fideyi toprakla 
buluşturan çocuklar, emeklerinin karşılığı-
nı, kasım ayında yapılacak hasat ile alacak.
ÇALIK: TASARIMI VE İŞLEVİYLE 
ÇOK ÖZEL BİR PARK

Başkan Mehmet Murat Çalık, konuş-
masında “Toprağa önem veren, üretmeye 
önem veren bir anlayışla yol yürüdüğümüzü 
her daim söylemiştik. İlçemizde, yirmi beş 
adet parkımızın yapımı eş zamanlı devam 
ediyor. Bunun gibi birçok bölgede park 
yapıyoruz. Burası benim de tasarımını çok 
beğendiğim, çok özel parklardan bir tanesi. 
Evlatlarımızın huzurla gelip oynayabileceği, 

büyüklerimizin huzurla vakit geçirebileceği 
ve doğa ananın ne kadar bereketli olduğunu 
görebileceğimiz bir park olsun istedik. Bu-
rada, çok kıymetli bir projeyi de hep birlikte 
hayata geçiriyoruz. Arzumuz, isteğimiz, 
evlatlarımızın toprağı ve fideyi tanıması; 

tohumu tanıması ve onun büyümesini gör-
mesi. Toprağın ne kadar kıymetli olduğunu 
anlaması… Üretmenin ne kadar kıymetli 
olduğunun farkına varması. Bugün, küçük 
arkadaşlarımla birlikte, birçok kışlık fideyi 
dikeceğiz .Bu ürünleri birlikte sulayacağız, 
birlikte büyüteceğiz. Kasım ayında da ektik-
lerimizin hasadını yapacağız.” ifadelerine 
yer verdi. 
YİRMİ BEŞ YENİ PARKI HİZMETE AÇACAĞIZ

Beylikdüzü Belediyesi olarak ilçenin 
dört bir tarafında hizmet üretmeye devam 
ettiklerini söyleyen Başkan Çalık “İstanbul’a 
nefes olacağız, diyorduk. Bu pandemi döne-
minde de Yaşam Vadisi’nin yanında, Yakup-
lu Kent Ormanı’nın yanında, irili ufaklı yir-
mi beş adet parkı, bir iki ay içerisinde tüm 
komşularımızın hizmetine açacağız. Bunun 
onurunu ve gururunu yaşadığını ifade et-
mek istiyorum. Çünkü bu kentte ne yapsak 
az kalır. Daha güzel günlerde, pandeminin 
olmadığı, kucaklaşabildiğimiz sarılabildiği-
miz, tokalaşabildiğimiz günlerde, daha gü-
zel işleri bu kente kazandırma niyetindeyiz, 
arzusundayız. Umarım daha güzel yarınları 
hep birlikte görürüz.” diye konuştu. n Senay 
GÜNCAVAR BADUR-Kent Yaşam

12 YAŞINDAKİ YAMAN İSTEDİ, 
AKPOLAT YERİNE GETİRDİ
Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, 12 yaşındaki Ya-
man’ın Dünya Barış Parkı’na salıncak isteğini hayata geçirdi

EYÜPSULTAN BELEDİYESİ KURSİYERLERİNE 

BAKANLIKTAN İKİ ÖDÜL
Eyüpsultan Belediyesi Kültür 

Sanat Merkezlerinde yetişen 
öğrenciler ödül kazanmaya devam 
ediyor.

Eyüpsultan Belediyesinin kül-
tür ve sanata verdiği değer sayesin-
de ödül alan kursiyerlerin de sayısı 
artıyor. Kültür ve Turizm Bakanlığı 
tarafından gerçekleştirilen 20. 
Devlet Türk Sanatları Yarışması’na 
katılan Kültür İşleri Müdürlüğüne 
bağlı Sertarikzade Kültür Sanat 
Merkezi öğrencileri iki farklı alanda 
ödül kazandı.Eyüpsultan Belediye 
Başkanı Deniz Köken de yarışmayı 
kazanan kursiyerlerle Sertarikzade 
Kültür Sanat Merkezinde bir araya 
gelerek kendilerini tebrik etti ve 
ebru çalışması yaptı. Kursiyerle-
re hediye takdiminde bulunan 
Köken, bu tür başarıların devamı-
nın geleceğini, güzel eserlerin her 
zaman başarı yakalayacağını ifade 
etti.
"5 YILDIR BURADA 
DERS ALIYORUM"

Yarışmada başarı ödülü kaza-
narak 20 bin liranın da sahibi olan 
İngilizce Öğretmeni Elif Aymelek, 
5 yıldır Sertarikzade Kültür Sanat 
Merkezinde ebru dersi aldığını, 
pandemi süreciyle yarışmanın 
ertelendiğini ifade ederek şunları 
söyledi: Yaptığım eserde 1700 
yılında İzmir gümrüğüne ait hatip 
ebrusu. Ayrıca ebru sanatı sabır ve 
sebat gerektiren bir sanat. Yarışma-
yı kazandığımı öğrendiğimde çok 
sevindim. Zaten hocam eserden 
bir ödül bekliyordu. Bundan sonra 
da yarışmalara katılacağım. Ayrıca 
kursumuzda sanatımızı samimi 
bir şekilde icra etme şansı buluyo-

ruz.
"KURSA KATILMAK İSTEYENLERE 
TAVSİYE EDİYORUM"

Yarışmada sergileme ödü-
lü(1000 TL) kazanan Matematik 
Öğretmeni Zehra Atalay, 5 yıldır 
Sertarikzade Kültür Sanat Merke-
zinde ebru derslerine devam ediyor. 
Kendi yaşam dallarının dışına 
çıktığını söyleyen Zehra Atalay, 
“Geleneksel sanata devam ederken 
aynı zamanda arkadaşlarımızla 
farklı paylaşımlarımız oluyor. 
Hocalarımız da çok değerli. Kursa 
katılmak isteyenlere severek tavsiye 
edebilirim. Özellikle Sertarikzade 
Kültür Sanat Merkezinin çok iyi bir 
atmosferi var” dedi.
YARIŞMANIN AMACI

Kültür ve Turizm Bakanlığı Gü-
zel Sanatlar Genel Müdürlüğü tara-
fından; Türk sanatlarını destekle-
mek, gelişmesi ve yaygınlaşmasını 
sağlamak, bu alanda eser verecek 
yeni kabiliyetleri keşfetmek ve ge-
lenekten yararlanıp özgün eserler 
üretmeye teşvik etmek amacıyla 
20. Devlet Türk Sanatları Yarışması 
II. Bölüm’ü (Çini Yarışması, Ebru 
Yarışması, Kalemişi Yarışması, 
Katı‘ Yarışması) düzenlendi.

20. Devlet Türk Sanatları 
Yarışması II. Bölüm’de dağıtılan 
ödüller;

Yarışma kapsamında düzen-
lenen “Çini Yarışması”, “Ebru 
Yarışması”, “Kalemişi Yarışması”, 
“Katı‘ Yarışması” olmak üzere her 
bir dalda üçer adet başarı belgesi ve 
mansiyon belgesi ile katılım belgesi 
ve para ödülleri verildi.  
n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

YANGINA VARIŞ
SÜRESİ ORTALAMA

5 DAKİKA 29 SANİYE
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İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı

Saraçhane Başkanlık Binası Sergi Salonu
6 Ekim’den itibaren 10:00-18:00 saatleri arası ziyaret edilebilir. (Pazartesi günleri hariç)

Fatih’in, Atatürk’ün emaneti aziz İstanbul bu şanlı
kurtuluş gününde tarihi bir adım atıyor, eşsiz

Fatih Sultan Mehmet tablosu ait olduğu topraklarda milletle buluşuyor.

Yeni eğitim ve öğretim yılında küresel 
salgın korona virüsün etkisi ile sadece 
anaokulu ve ilkokul 1’inci sınıf öğrenci-
leri yüzyüze eğitime başlamıştı. Salgının 
öğrenciler üzerindeki ruhsal etkisini 
sanatsal faaliyet ile azaltmak isteyen Mek-
tebim Koleji yöneticileri  ‘’Haydi Çocuklar 
Mars’a’’ isimli bir etkinlik düzenledi. İlk 
defa okul hayatına atılacak olan minikle-
rin okula alışmalarını da kolaylaştırmayı 
amaçlayan etkinlik, Mektebim Koleji’nin 
Küçükçekmece Atakent Kampüsü’nde 
yapıldı. ‘’Karagöz’ün uzay yolculuğu’’ 
isimli geleneksel gölge oyununun Hasan 
İlker Yıldırım tarafından sergilendiği 
programda öğrenciler hem eğlendi hem 
de uzay hakkında bilgilendirildi. Etkinliğe 
Mektebim Kolejleri Genel Müdürü Servet 
Özkök , Bakırköy Belediyesi Başkan Yar-
dımcısı İhsan Bahri Bellek, Küçükçekmece 
Belediyesi Kültür Müdürü Güney Özkılınç, 
İlçe Milli Eğitim Özel Okullar Şube Müdürü 
Murat Gündüz, Mektebim Koleji Halkalı 
Kampüs Müdürü Miray Şengül ile birlikte 
öğrenci ve öğretmenler katıldı.  
‘’ETKİNLİKLER SÜRECEK’’

Etkinliğin ardından gazetemize özel 
açıklamalarda bulunan Mektebim Kolejleri 
Genel Müdürü Servet Özkök, pandemi-
nin eğitim sistemine olan etkisi, özel 
okulların durumu ve velilerin okul ter-
cihi yaparken nelere dikkat etmeleri 
gerektiğine dair değerlendirmeler de 
bulundu. Uzun süredir okullardan 
uzak kalan çocukların okullara 
yeniden gelmelerinden keyif duy-
duklarını belirten Mektebim Koleji 
Genel Müdürü Servet Özkök, ‘’Öğ-
rencilerimizin seslerinin yankılan-
masıyla birlikte okullarımız yeniden 
hayat buldu. Bugün anaokullarımız 

ve ilkokul 1’inci sınıf öğrencilerimiz ile bir 
etkinlik yaptık. Onlara geleneksel Türk ez-
gileri ve motifleri ile Hacivat ve Karagöz’ü 
seyrettirme imkanı bulduk. Bu tarz etkin-
lerimiz devam edecek. Özellikle pandemi 
döneminde açık havada gerçekleştirece-
ğimiz ve çocukların fiziksel aktivitelerde 
bulunacakları etkinliklerimizi sürdürece-
ğiz’’ diye konuştu.
‘’EKONOMİK YAPISI GÜÇLÜ
OKULLAR TERCİH EDİLMELİ’’

Velileri çocukları için okul tercihi 
yaparken yapılan işin kısa vadeli mi yoksa 
uzun vadeli mi olduğuna dikkat etmeleri 
konusunda uyaran Özkök, ‘’Öncelikle okul 
kimin diye bakılmalı. Yapılan yatırımın 
kısa vadeli mi yoksa uzun vadeli mi olduğu 
kontrol edilmeli. Mesela bizim internet 
sitemizde yönetim kadrosunun tamamı-
nın özgeçmişleri var. Ben buna çok önem 
veriyorum. Burayı yönetenler 
kimlerdir. Kısa vadeli 
yapılan ve 
bugüne 
kadar 

kendini kanıtlamamış okullar yerine, 
kendini kanıtlamış okullara öncelik ve-
rilmeli. Bir müfredat, ders programının 
hazırlanması, hangi derslerin olduğu ve 
okulun misyon ve vizyonuna bakılmalı. 
Ve öyle bir döneme geldik ki böyle bir 
dönemde ekonomik yapısı aynı zaman-
da güçlü okullara çocuklarını gönder-
meleri tavsiye ederim.
‘’ÖĞRENCİ TAKİBİ VE
GERİ BİLDİRİM ÖNEMLİ’’

Eğitimin kaç saat olacağını özel okullar 
kendileri belirliyor. Biliyorsunuz EBA var, 
EBA bütün öğrencilere açık. Bunun dışın-
da özel okullarda ilave olarak nasıl katkı 
yapılabilir. Online’da nasıl birebir ders 
yapılabilir. En büyük farklılıklar bunlar 
zaten. Daha da önemlisi öğrencinin takibi-
nin sağlanması. Bununla ilgili yaşadığım 
güzel bir örnek var. Trabzon’a gittiğimde 

başka bir şirketin bölge 
müdürü ile kar-

şılaştık. 
Bölge 

mü-
dürü, ‘Ben sizi 
daha önceden bilseydim çocuğumu 
sizin okulunuza kayıt ettirirdim’ dedi. Ben 
de, ‘neden?’ diye sordum. ‘Erzurum’da 
toplantıdayken cep telefonuma kızınız 
online derse girmedi diye mesaj geldi. 
Toplantıdan çıktım. Telefon açtım. Kızım 
derse girmemişsin diyince kızım şaşırdı’ 
dedi. Burada önemli olan geri bildirimin 
yapılıyor olması, ailenin bilgilendiriliyor 
olması. Online ders vermekten öte çocuk-
ların nerelerde eksik kaldıkları , bunların 
tespiti ve onları motevi etmek. Çünkü çok 
zor bir dönem. Bilgisayarın karşısında 
uzun saatler kalmak onları fiziksel ve ruh-
sal olarak etkiliyor. Ama bu etkiyi en aza 

indirmek için bugün yaptığımız etkinlik 
gibi etkinlikleri arttırmak. Çocuklarla 

birlikte onları uzaktan da olsa 
sosyalleştirecek faaliyetlerde 
bulunmak. Bu tarz etkinlikler  

çocukları olabildiğince okuldan 
uzak tutmayıp, okul ile bağlan-
tılarını devam ettirme amacını 
güdüyor’’ dedi.
‘’EN ERKEN ONLİNE DERSE

BAŞLAYAN EĞİTİM KURUMU 
OLDUK’’

Yaklaşık bir buçuk yıl önce 
Mektebim’de yönetim yapısının 

değiştiğini anlatan Özkök, ‘’Bu değişim-
le birlikte yeni gelen yönetimin temeli 
çocuklar üzerine kurdu. Merkezi çocukları 
alarak, onların faydasına neler yapabiliriz 
diye odaklandık. Eğitim kökenli ve eğitimi 
önceliğe alan çok iyi bir genel merkez kad-
romuz var. Eğitime uzun vadeli bakarak, 
dünyada ne olup, bittiğine ve bu eğitim 
adına atılan adımları Türkiye’ye nasıl 
getireceğini planlayan, çocuklara bunun 
nasıl sunulacağını araştıran tecrübeli bir 
kadromuz var. Özellikle pandemi döne-
miyle birlikte başlayan uzaktan eğitim 
sisteminde Mektebim olarak başarılı 
bir dönem geçirdik. Daha önce çocuklar 
okullara geliyordu, uzaktan eğitimle biz 

çocukların evlerine gittik. Sokağa 
çıkma yasağının başladığı günün 
ertesi günü Türkiye genelinde 
online bir sınav yaptık. Ve hemen 
ardından online olarak derslere 
başladık. En erken online derse 
başlayan eğitim kurumu olduk. 
Dünya’da neler olup, bittiğini 
takip eden bir ekip olduğumuzdan 
dolayı bu geçişi hızlıca yaptık’’ 
diye ifade etti.

n Tolga ÖZDEMİR –KENT 
YAŞAM

Özkök: “Eğitimde esas
olan uzun vadeli bakmak
ve öğrenci odaklı olmak”

Pandemi döneminin özel eğitim kurumlarına etkisini konuştuğumuz Mektebim Kolejleri Genel 
Müdürü Servet Özkök, velilerin okul seçerken dikkat etmesi gereken hususlara da değindi.

Mektebim Kolejleri 
Genel Müdürü
Servet Özkök
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